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ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

6ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 13ης-03-2024 

 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (κα Γρίβα Ιωάννα) : Καλησπέρα σας,  να πάρουμε λίγο παρουσίες. 

Γρίβα Ιωάννα, παρούσα, 

Πρόεδρος: Κουτουζή Ελένη; 

κα Κουτουζή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κανατσίδης Γεώργιος; 

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Μακρή Αγγελική; 

κα Μακρή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Μάνεσης Κυριάκος; 

κ. Μάνεσης: Παρών. 

Πρόεδρος: Μουτζουβής Κωνσταντίνος; 

κ. Μουτζουβής: Παρών. 

Πρόεδρος: Ροΐδης Κωνσταντίνος; 

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Ρούσσος Ιωάννης; 

κ. Ρούσσος: Παρών. 

Πρόεδρος: Χαρακλάνης Θεόδωρος; 

κ. κ. Χαρακλάνης:  Παρών. 

Πρόεδρος: Δημητριάδης Ιωάννης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Καραμάνη Κωνσταντίνα; 

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Λίτσας Χρήστος; 

κ. Λίτσας: Παρών. 
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Πρόεδρος: Παπαχρήστου Αναστάσιος; 

κ. Παπαχρήστου: Παρών. 

Πρόεδρος: Ροή Χριστίνα; 

κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κανατσίδη Ελένη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

 

Πρόεδρος: Οπότε υπάρχει απαρτία, μπορούμε να ξεκινήσουμε. 

Πριν ξεκινήσουμε, θα ήθελα να υπενθυμίσω τους χρόνους ομιλίας. Για το Δήμαρχο 

και τον επικεφαλής της αντιπολίτευσης, είναι πέντε λεπτά και έχουν και δυνατότητα 

δευτερολογίας, τριών λεπτών. Θα είμαι ανεκτική για ένα - δύο λεπτά, αλλά θέλω να 

είστε περιεκτικοί, να μην ξεφεύγουμε. Και οι υπόλοιποι σύμβουλοι, έχουν δύο λεπτά, 

χωρίς δυνατότητα δευτερολογίας.  

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 

 

Κύριε Δήμαρχε έχετε ανακοινώσεις; 

 

Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής): Ναι. Καλησπέρα σας και από μένα. Θέλω να 

ανακοινώσω δύο - τρία  πράγματα. 

Το ένα είναι, το ότι, η φρεγάτα του πολεμικού ναυτικού ΥΔΡΑ, εκπροσωπώντας τη 

χώρα μας, συμμετέχει στις νηοψίες που διενεργούνται στον κόλπο του Άντεν και μέσα 

είναι δύο Ποριώτικα παιδιά,  δικά μας.   

Είναι ο Κυβερνήτης της φρεγάτας ΥΔΡΑΣ, ο Χρήστος ο Δρούγκας και ο Σούχλας ο 

Γεώργιος, Πλωτάρχης, Διευθυντής ηλεκτρονικών συστημάτων.  Σήμερα, για πρώτη 

φορά μετά από το Δεύτερο Παγκόσμιο Πόλεμο, ελληνικό πλοίο, επιχείρησε με όπλα 

εναντίον δύο drones, που προσπάθησαν να βάλουν σε παρακείμενα πλοία.Τους 

ευχαριστούμε και τους ευχόμαστε καλή τύχη στο έργο και στην υπηρεσία που 

υπηρετούν, για τη χώρα μας. 

Δεύτερη ανακοίνωση. Θέλω να πω ότι στις 07:00, είναι η προβολή της ταινίας στην 

Κάθετη, Until the end of the world. Είμαστε προσκεκλημένοι, όλο το Δημοτικό 

Συμβούλιο και το υπενθυμίζω.  Θα είναι καλό να παραβρεθούμε και να δούμε αυτή 

την ταινία.  
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Και  η τρίτη ανακοίνωση είναι ότι, με απόφαση Δημάρχου, συστήσαμε, συγκροτήσαμε 

ομάδα εργασίας, Δημοσίων Σχέσεων, Εξωστρέφειας, Προγραμματισμού, 

Οργάνωσης, Συντονισμού και Υποστήριξης των Πολιτιστικών και Κοινωνικών 

δράσεων του Δήμου. Σύμφωνα με τις κείμενες νομοθεσίες, η ομάδα εργασίας 

απαρτίζεται από, την κυρία  Κατερίνα Μπίτρου - Ροΐδη, ως συντονίστρια και πρόεδρο, 

τον κύριος Φώσκολο Ανδρέας, την κυρία Μαρία Χριστίνα Λόζακ, την Όλγα Μπογιατζή, 

την  Κλαίρη Κορυζή, τον Γιώργο  Τσίκη και τη Νεκταρία  Μακρογιάννη. 

Οι αρμοδιότητες της ομάδας θα είναι, οι δημόσιες σχέσεις του Δήμου και η 

επικοινωνία. Οι προτάσεις δράσεων, πολιτιστικού και κοινωνικού περιεχομένου και 

υλοποίηση αυτών, κατόπιν έγκρισης, προβολή δράσεων του Δήμου και των δημοτών 

και η ώρα του πολίτη.  

Η ομάδα, θα βρίσκεται σε απαρτία, όταν συμμετέχουν στις εργασίες της, τουλάχιστον 

τέσσερα από τα οριζόμενα μέλη, εκ των οποίων, το ένα θα πρέπει να είναι 

οπωσδήποτε η συντονίστρια.  

Η λειτουργία της ομάδας εργασίας, θα επιβλέπεται από τη συντονίστρια αυτής και δεν 

προβλέπεται κανενός είδους αμοιβή ή αποζημίωση στα μέλη της, τα οποία, θα 

προσφέρουν εθελοντικά την εργασία τους.  

Η ομάδα και τα μέλη της, θα μπορούν να εργάζονται, για τους σκοπούς της 

παρούσας, σε χώρους του Δήμου Πόρου. Υπεύθυνη, για τη σύγκληση της ομάδας, 

θα είναι συντονίστρια της. Ειδοποίηση για τη σύγκληση, θα γίνεται με προφορική, 

τηλεφωνική ή έγγραφη πρόσκληση, τουλάχιστον μια μέρα πριν τη διενέργεια της 

συνάντησης ομάδας. 

Η διάρκεια λειτουργίας της ομάδας εργασίας, ορίζεται από σήμερα και μέχρι τις 30/6/ 

2026. Ευχαριστώ. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη,  έχετε ανακοινώσεις; 

κ. Δημητριάδης: Καλησπέρα και από μένα. Δύο θέματα ήθελα να αναφέρω.  

Κατ’ αρχήν, αναφορικά με τις αποφάσεις που ψηφίσαμε, στην προηγούμενη 

συνεδρίαση, για τη στελέχωση των επιτροπών.  

Σας είχα κάνει και ένα χαρτί κυρία Πρόεδρε, προχθές σας έκανα, το  οποίο 

υπενθύμισα το θέμα.  Εγώ, έχω σιγουρευτεί και το ανέλυσα και στο έγγραφό μου, ότι 

η εφαρμογή, δεν εφαρμόστηκε κάποια ισχύουσα νομοθεσία, για τον τρόπο 

στελέχωσης των επιτροπών. Και σας ζήτησα, όπως είχατε δεσμευτεί, να 

επαναφέρετε το θέμα, τα τρία θέματα για διόρθωση, σε αυτό το Δημοτικό Συμβούλιο. 

Θα μπορούσε να είναι και σε επόμενο, απλώς το θέμα είναι ότι, άμα δεν κάνουμε,  



8 
 

άμα δεν το φέρετε καθόλου, θα χάσουμε τη δυνατότητα προσφυγής, η οποία 

εξαντλείται τις επόμενες ημέρες.  

Επομένως, θέλω να δω, καταρχήν, αν θα τα φέρετε. Να μας πείτε αν θα τα φέρετε 

εκτός ημερήσιας διάταξης. Διαφορετικά… αν έχουμε έστω την δέσμευση σας, εμένα 

μου αρκεί… αν την δώσετε, ότι θα τα φέρετε σε επόμενο συμβούλιο. Για να μην πάμε 

να κάνουμε προσφυγή… Αν πείτε ότι θα το φέρετε, δεν θα κάνουμε προσφυγή.  Ή να 

μας ενημερώσετε ότι έχετε στείλει ένα ερώτημα, ας πούμε, στο Υπουργείο 

Εσωτερικών, στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση.  

Όπου πάλι, να δεσμευτείτε, ότι επειδή το στείλατε, περιμένουμε την απάντηση και 

μόλις την έχουμε, τότε θα ξαναφέρετε το θέμα, αν συμφωνήσει η Αποκεντρωμένη 

Διοίκηση, με την εκδοχή τη δική μου. 

Κάτι από όλα αυτά όμως, πρέπει να έχουμε μια απάντηση, για να δούμε,  τι θα… 

πώς θα κινηθούμε.  Αυτό ήταν, αυτή ήταν η μια ανακοίνωση. 

Έχω και μια άλλη για…  

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε και θα επανέλθω σε αυτήν εγώ μετά. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία, προς τον κύριο Δήμαρχο. Περίμενα μια ενημέρωση,  για το 

θέμα του PorosSea. Δεν την κάνατε. Οπότε, πριν σας ζητήσω εγώ, να μας 

ενημερώσετε, γιατί ακυρώθηκε και δεν θα γίνουν προφανώς, όπως ανακοινώθηκε 

από την εταιρεία που τη διοργανώνει, οι αγώνες, διαβάσαμε δύο διαφορετικές 

εκδοχές. 

Η μια,  η μία εκδοχή, ήταν αυτή που διαβάσαμε στην επιστολή που δημοσιοποιήθηκε, 

τη δική σας και η άλλη, ήτανε του κυρίου Γκιων. Και ο οποίος, δεν ξέρω, αν 

εκπροσωπεί εσάς ή το Δήμο ή άλλο λέει ο κύριος Γκιων,  άλλο έλεγε ο κύριος 

Κουτουζής στην επιστολή. 

Ποιοι είναι οι λόγοι; Και γενικώς, εγώ θα ήθελα, να δω, να βλέπω το Δήμο να 

ενημερώνει επίσημα για τέτοια θέματα και όχι να ψάχνουμε, να δούμε ανακοινώσεις 

τρίτων.   

Εδώ κανονικά θα έπρεπε, μόνος σας, θεωρώ εγώ…, τέλος πάντων,  δικό σας θέμα 

είναι, αλλά εν πάση  περιπτώσει, για αυτό σας το θέτω. 

Πρόεδρος: Θέλετε να απαντήσετε πρώτα για το Porosea ή να απαντήσω για τις 

επιτροπές; 

Δήμαρχος: Απάντησε εσύ. 

Πρόεδρος: Λοιπόν. Για να ενημερώσω και το Δημοτικό Συμβούλιο, επειδή δεν είστε 

ενήμεροι. Την προηγούμενη Παρασκευή, έλαβα μια επιστολή από τον κύριο 
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Δημητριάδη, ηλεκτρονικά, ο οποίος έλεγε ότι, οι επιτροπές που έχουνε συσταθεί στο 

προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο, οι τρεις επιτροπές, του Δημοτικού Συμβουλίου, 

εάν θυμάμαι καλά,  η τουριστική, των αιτήσεων και των κοινοχρήστων, δεν έχουν 

συσταθεί σωστά.  Γιατί, σύμφωνα με τις διατάξεις, που εκείνος έχει προσκομίσει στην 

επιστολή του,  θα έπρεπε, ακόμα ένα μέλος, να δοθεί στην μειοψηφία. Η επιστολή 

του πρωτοκολλήθηκε και του έχω δώσει και το αντίστοιχο πρωτόκολλο, ηλεκτρονικά 

επίσης.  

Εγώ, έκατσα, το έψαξα, κοίταξα όλες τις διατάξεις και συνεχίζω να πιστεύω και να 

θεωρώ,  ότι οι επιτροπές έχουν συσταθεί ορθά.  Έχω κάνει μια ανάλυση, την οποία 

θα σας  καταθέσω και έχει πάρει και αριθμό  πρωτοκόλλου  από το Δήμο. Συνοπτικά 

να σας πω,  ότι εσείς, εεε,  είναι έξι σελίδες ανάλυση, αλλά θα σας πω τα πέντε,  

συνοψίζοντας.  

Με την παράγραφο 1,  του άρθρου 70, του 3852 του ’10, το Δημοτικό Συμβούλιο, 

μπορεί να συστήνει επιτροπές, που θεωρεί απαραίτητες για τη λειτουργία  του. Η 

σύσταση των επιτροπών, γινόταν,  με τις διατάξεις του άρθρου 240, του 3663 του 

έκτου, του 2016.  Δηλαδή, σύμφωνα με τον τρόπο σύστασης των δημοτικών, των 

διοικητικών συμβουλίων, των νομικών προσώπων των ΟΤΑ, όπου σε πενταμελή 

συμβούλια, το ένα μέλος προέρχεται από την αντιπολίτευση και επτά μέλη από την…,  

σε 7μελή συμβούλια, συγγνώμη, τα 2 μέλη από την αντιπολίτευση. Αυτός ο ορισμός,  

με το νόμο, το 240, είναι αριθμητικός.   

Μετά ήρθε, ο νόμος 4623 του ’19. Όπου, άλλαξε τον αριθμητικό ορισμό, σε 

ποσοστιαίο.  Και επίσης,  ήρθε ο 4635, που επεκτείνει τον τρόπο σύστασης των 

διοικητικών  συμβουλίων, των νομικών προσώπων και στις επιτροπές  του άρθρου 

70 του 3852 του ‘10. Και αυτό επεκτείνεται και στις επιτροπές των Δημοτικών 

Συμβουλίων.  

Με την παράγραφο ένα, του άρθρου 53 του νόμου 5056 του ’23, καταργείται ο νόμος 

του ‘19 και επανερχόμαστε στο νόμο, 3463 του ‘16 και στο άρθρο 240. 

Επαναφέρεται, δηλαδή, ο νόμος, στην αριθμητική, στον αριθμητικό ορισμό των 

μελών και όχι στον ποσοστιαίο.  

Επίσης, βασίσατε όλη την επιστολή σας, σε μια εγκύκλιο,  με αριθμό 36 και αριθμό 

πρωτοκόλλου 447615/01/24, που είναι μια εγκύκλιος, ειδική στις περιφερειακές 

επιτροπές. Και όχι τις επιτροπές, του άρθρου 70, του 3852 του ‘10.  
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Και αυτό είναι μια σύνδεση, μια ατυχής σύνδεση. Δηλαδή, υπάρχει εγκύκλιος, που 

λέει τον ορισμό των μελών για τα Δημοτικά Συμβούλια και για τα συμβούλια των 

περιφερειών.  

Και η βασική αστοχία, είναι ότι ενώ μου στείλατε την εγκύκλιο για τις περιφέρειες,  δεν 

κάνατε καθόλου αναφορά στον αστερίσκο της εγκυκλίου. Που λέει, ότι, η συγκρότηση 

των γνωμοδοτικών επιτροπών, τελικά, γίνεται σύμφωνα με το άρθρο, 164α του 3852 

του ‘10. 

Τέλος πάντων, τώρα, είναι αναφορά πλέον, διατάξεων. Ναι, σας το δίνω γραπτώς και 

πρωτοκολλημένο.  Και μετά, θεωρώ ότι δεν θα έχετε κάποιο ερώτημα. Γιατί τα ΄χω 

κάνει, πραγματικά, πολύ αναλυτικά.  Αλλά αν έχετε κάποιο ερώτημα ή επανέρχεστε ή 

αν θεωρείτε ότι έχω κάνει λάθος, μπορείτε να προσφύγετε. 

κ. Δημητριάδης: Ναι. Δεν νομίζω ότι θα έχω κάποιο ερώτημα, γιατί κατάλαβα. Δεν 

θυμάμαι απ’ έξω τις αριθμήσεις των άρθρων, αλλά κατάλαβα γιατί, είναι  τα ίδια που 

ακριβώς που έχω εντοπίσει και… 

Πρόεδρος: Η ουσία είναι, ότι η εγκύκλιος  για τις περιφέρειες, για την περιφερειακή 

ενότητα, που μου στείλατε, δεν ισχύει. 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Και το έχω ελέγξει και με το Υπουργείο. 

κ. Δημητριάδης: Προφανώς όμως, η εγκύκλιος είναι από το Υπουργείο Εσωτερικών.  

Και όταν προσδιορίζει τον τρόπο που θα συγκροτούνται και στελεχώνονται οι 

επιτροπές των Περιφερειών, λέει το Υπουργείο, ότι έχει καταργηθεί, η αναλογική 

εφαρμογή του άρθρου, που αφορούσε τα Νομικά πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου, σε 

περιπτώσεις γνωμοδοτικών επιτροπών. Αυτό, είναι γενικότερη θέση του Υπουργείου,  

την οποία την είχα και εγώ, αλλά έρχεται και το Υπουργείο να την επιβεβαιώσει.  

Παρεμπιπτόντως σε μια άλλη… 

Πρόεδρος: Είναι μία πολύ σημαντική διαφορά. Το Υπουργείο, βγάζει εγκυκλίους,  για 

τους ΟΤΑ πρώτου βαθμού και για τους ΟΤΑ … 

κ. Δημητριάδης:  Εντάξει, ναι, το καταλαβαίνω… 

Πρόεδρος: Όχι εντάξει… Και για τους ΟΤΑ, δεύτερου βαθμού. 

κ. Δημητριάδης: Λέτε να μην το καταλαβαίνω; 

Πρόεδρος: Υπήρξε μια εγκύκλιος λοιπόν, για τα Δημοτικά Συμβούλια και πώς θα 

συστήνονται οι επιτροπές των Δημοτικών Συμβουλίων, που επανερχόμαστε… 

κ. Δημητριάδης: Όχι, δεν υπάρχει τέτοια εγκύκλιος. 
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Πρόεδρος: Γιατί όχι; Υπάρχει. Η 16… δεν θυμάμαι τώρα τον αριθμό, αλλά την έχω 

μέσα στην αναφορά και έχει βγει, νομίζω,  στις 16/01/24. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία, αυτό λοιπόν είναι το ατυχές. Ότι, αυτή  η εγκύκλιος που 

αναφέρετε εσείς τώρα, όπως και το άρθρο 240 του κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων, 

αναφέρονται μόνο στα Νομικά πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου και στο πώς 

στελεχώνονται τα διοικητικά τους συμβούλια. 

Πρόεδρος: Μα λέει ότι, πλέον οι γνωμοδοτικές επιτροπές, που ανήκουν και οι 

επιτροπές του Δημοτικού Συμβουλίου, επανέρχονται στο άρθρο 240. 

κ. Δημητριάδης: Όχι δεν το λέει. 

Πρόεδρος:  Το λέει… 

κ. Δημητριάδης: Δεν το λέει. 

Πρόεδρος: Ωραία,  κοιτάξτε την ανάλυση που σας έχω κάνει… 

κ. Δημητριάδης: Δεν το λέει,  το λέει για τα νομικά πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου, όχι 

για τις επιτροπές… 

Πρόεδρος: Όχι, όχι κάνετε λάθος. Λέει ότι, επανερχόμεθα στη σύσταση των 

επιτροπών, βάσει αυτού του άρθρου. Δεν θα το αναλύσω και εδώ, μπορείτε να 

διαβάσετε την ανάλυση που σας έχω κάνει, έξι σελίδων.  

 Και λέω πάλι, εάν έχετε κάποια αντίρρηση, ευχαρίστως να το συζητήσω μαζί σας, 

νατο κουβεντιάσουμε Εάν πιστεύετε ότι, εξακολουθώ να κάνω λάθος, κάντε  

προσφυγή …δεν μπορώ  να κάνω κάτι άλλο. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει, το πρόβλημα είναι όμως ότι, εγώ εάν έχω την αντίρρηση 

και το συζητήσουμε μετά από δύο - τρεις ημέρες, δεν θα έχω πλέον το δικαίωμα να 

κάνω προσφυγή μετά… έτσι; 

Πρόεδρος: Μπορούμε να το συζητήσουμε και μετά το  Δημοτικό Συμβούλιο… Εγώ, 

είμαι διαθέσιμη. 

κ. Δημητριάδης: Οπότε, δεν είναι θέμα συζήτησης. Εάν, πραγματικά θέλατε μια, 

πώς να πω, δίκαιη και τίμια, ας το πούμε, αντιμετώπιση του θέματος, θα 

μπορούσαμε, να δεσμευτείτε τώρα, θα κάνουμε το ερώτημα αυτό, τη δική μου 

επιστολή και τη δική σας, στην αποκεντρωμένη διοίκηση και ότι μας απαντήσει η 

αποκεντρωμένη,  να το ακολουθήσουμε. 

Πρόεδρος:  Να κάνετε προσφυγή, δηλαδή, θέλετε. 

κ. Δημητριάδης: Όχι. 

Πρόεδρος: Τι; Ερώτημα; 

κ. Δημητριάδης: Ένα ερώτημα… 
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Πρόεδρος: Να  το  κάνουμε,  τι να σας πω ; 

κ. Δημητριάδης:  Εσείς να το κάνετε. Αν θέλετε να το κάνετε και να δεσμευτείτε εδώ, 

ενώπιον όλων, ότι…. 

Πρόεδρος: Μα εγώ, δεν θεωρώ ότι έχουμε κάνει λάθος. 

κ. Δημητριάδης: Άρα, δεν θα το κάνετε το ερώτημα. 

Πρόεδρος:  Δεν θα… δεν θα το κάνω, διότι, δεν θεωρώ ότι έχουμε κάνει λάθος. 

κ. Δημητριάδης: … Δεν θα το κάνετε,  άρα λοιπόν, η δέσμευσή σας την 

προηγούμενη φορά… 

Πρόεδρος:  Η δέσμευσή μου ήταν, εάν κάτι έχει γίνει λάθος, να επανέλθω και…. 

κ. Δημητριάδης: Ποιος θα σας πει όμως, ότι έχει γίνει λάθος; Εσείς επιμένετε  στο 

λάθος. 

Πρόεδρος: Γιατί να πάρω τη δικιά σας εκδοχή  ως σωστή, δε  κατάλαβα. Κάθισα, το 

διάβασα…. 

κ. Δημητριάδης: Έχετε  δίκιο, είμαστε εμείς δύο άνθρωποι και ο ένας από τους δύο, 

κάνει λάθος απόλυτα. Μπορεί να είμαι εγώ, μπορεί να είσαστε εσείς. Όμως… 

Πρόεδρος: Εγώ δεσμεύτηκα. Δεσμεύτηκα ότι εάν βρω διάταξη, που λέει ότι κάνω 

λάθος, θα το επαναφέρω ως θέμα. 

κ. Δημητριάδης: Μα, δεν θα βρείτε τέτοια διάταξη κυρία Πρόεδρε. Πώς θα λέει τέτοιο 

πράγμα, πώς θα λέει τέτοιο πράγμα; 

Πρόεδρος:  Αυτό που λέτε εσείς, εσείς λέτε ότι κάνω λάθος. 

κ. Δημητριάδης: Δεν υπάρχει καμία διάταξη, η οποία να λέει, ότι, εφαρμόζεται 

σήμερα αναλογικά,  ο τρόπος με τον οποίο, στελεχώνονται τα διοικητικά συμβούλια, 

των Νομικών προσώπων Δημοσίου Δικαίου των δήμων, στις επιτροπές του 

Δημοτικού Συμβουλίου. Δεν υπάρχει τέτοια… έχετε όμως… Εφόσον λοιπόν, 

επιμένετε ότι δεν έχετε κάνει λάθος, λέω εγώ…Κι εγώ επιμένω ότι έχετε κάνει. Δύο  

είναι οι λύσεις. Ή να μου πείτε κάνε προσφυγή, άρα εκεί πάμε λοιπόν, ότι, στο ότι δεν 

τηρήσατε το λόγο σας ή εγώ λέω κάτι, που θα ήταν ότι τηρείτε τον λόγο σας,  να 

ρωτήσουμε το αρμόδιο Υπουργείο, να ρωτήσετε… 

Πρόεδρος: κύριε Δημητριάδη, το έχω πει ξεκάθαρα ότι, από 1/1/24 καταργείται η 

παράγραφος 6, του 4623, του 19. Το άλλο άρθρο που λέτε… 

κ. Δημητριάδης: Αφορά τα νομικά πρόσωπα, πώς να σας το πω αλλιώς; Αφού έτσι 

λέει αυτή η παράγραφος. 

Πρόεδρος: Λοιπόν, σας ξαναλέω, έχω κάνει ανάλυση έξι σελίδων και σπατάλησα 

αρκετή… δηλαδή, αν είναι να προχωρήσουμε έτσι, που με  κάθε απόφαση που θα 
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παίρνουμε, θα λέμε ότι έχουμε κάνει λάθος και θα το κοιτάμε και θα χάνουμε τρεις 

ώρες… ωραία, το έκανα… 

κ. Δημητριάδης: Οι  εισηγήσεις σας  ήταν ελλιπέστατες, του Δημάρχου, δεν είχαν 

αναφορά στη νομοθεσία, δεν είχαν αναφορά στη νομοθεσία και αν είναι να 

προχωρήσουμε έτσι, θα προχωρήσουμε μόνο αν συνεχίσετε να φέρνετε τέτοιες  

εισηγήσεις… 

Πρόεδρος: κύριε Δημητριάδη, το συζητήσαμε και την προηγούμενη φορά. Έκανα 

διακοπή, το συζητήσαμε…. 

κ. Δημητριάδης: Αν δεν υπήρχαν οι διατάξεις,  θα έλεγα το καταψηφίζω. Εσείς μου 

είπατε, ότι υπάρχουν μετά. 

Πρόεδρος: Τώρα, σας καταθέτω λοιπόν και τις διατάξεις. Πραγματικά… 

κ. Δημητριάδης: Δεν είναι αυτές όμως. 

Πρόεδρος:; Έχετε δει την ανάλυση, έξι  σελίδων, που έχω κάνει; 

κ. Δημητριάδης: Τις είπατε τώρα… 

Πρόεδρος: Ωραία. Εγώ υποστηρίζω ότι, οι επιτροπές έχουν γίνει σωστά. Δεσμεύτηκα 

ότι, εάν υπάρχει διάταξη ή εάν μου στέλνατε κάτι και έβλεπα ότι, αυτά που λέτε, 

όντως ισχύουν,  θα το έφερνα και θα αναθεωρούσα τις επιτροπές. Αυτά που μου 

στείλατε,  έκανα και ερώτημα τηλεφωνικώς στο Υπουργείο και μου είπαν ότι η 

εγκύκλιος δεν ισχύει, εγκύκλιος για τις περιφέρειες, δεν ισχύει, για τη σύσταση 

επιτροπών Δημοτικών Συμβουλίων… 

κ. Δημητριάδης: Προφανώς και όχι, αλλά υπάρχει μέσα η άποψη του Υπουργείου 

για το… Η θέση του Υπουργείου δεν είναι άποψη… Είναι η  αυθεντική ερμηνεία του 

νόμου, από το αρμόδιο Υπουργείο… 

Πρόεδρος: κύριε Δημητριάδη, εάν ήθελε το Υπουργείο να το κάνει αυτό, το 

Υπουργείο θα είχε βγάλει και την αντίστοιχη εγκύκλιο, για τα Δημοτικά Συμβούλια. Δεν 

την έβγαλε. Για τα Δημοτικά Συμβούλια,  έβγαλε την εγκύκλιο που έλεγε…. επομένως 

εσείς, αυτή τη στιγμή, δεν λέτε ότι έχουμε κάνει λάθος. Λέτε ότι θεωρείτε ότι, το 

Υπουργείο δεν είναι σαφές και ότι μπορεί να έχει γίνει λάθος… 

κ. Δημητριάδης: Είναι δυνατόν να λέω αυτό; 

Πρόεδρος:  Αυτό λέτε. 

κ. Δημητριάδης: Τώρα εντάξει, εάν κάνετε ότι δεν καταλαβαίνετε τι λέω, συγνώμη… 

Πρόεδρος: Επομένως… Εγώ θεωρώ ότι έχει γίνει σωστά… Πραγματικά, είναι μια 

αναλυτικότατη  επεξήγηση, γιατί έχει γίνει σωστά. Εάν έχετε ακόμα ερωτήματα ή 

θεωρείτε  ότι δεν έχει γίνει σωστά, ας κάνετε προσφυγή. 
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κ. Δημητριάδης: Είναι νομικά εσφαλμένα, αυτά που είπατε και αυτά που γράφετε 

εδώ, τα βλέπουμε στην πρώτη σελίδα… 

Πρόεδρος:  Ας γίνει προσφυγή. Ευχαριστώ. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει, εγώ κρατάω ότι δεν κρατήσατε τη δέσμευσή σας. 

Πρόεδρος: Κράτησα τη δέσμευσή μου.  

κ. Δημητριάδης: Όχι βέβαια. 

Πρόεδρος: Την κράτησα. Δεν θεωρώ ότι έχουμε κάνει λάθος. Δεν μπορώ να το πω 

διαφορετικά. 

κ. Δημητριάδης: Και επίσης και επίσης… 

Πρόεδρος: Δεν θα κρατούσα τη δέσμευσή μου, εάν δεν ανέλυα, δεν διάβαζα την 

επιστολή σας, δεν απαντούσα και τα λοιπά… 

κ. Δημητριάδης: Και επίσης, ενώ την ώρα της ψηφοφορίας σας το είπα και το 

κοίταξα και στο βίντεο και λέω  μην τυχόν το ξέχασα και δεν το είπα με τη σωστή 

διατύπωση, ότι η θετική μας ψήφος είναι,  μόνο εφόσον υπάρχει στην απόφαση και η 

προϋπόθεση της ανάκλησης,  σε περίπτωση  λάθους. Αυτό, δεν μπήκε στο 

αποφασιστικό σκέλος,  της απόφασης. 

Πρόεδρος: Είχαμε πει ότι… 

κ. Δημητριάδης: Δεν μπήκε… Και για να μην φαίνεται να ψηφίζω κάτι, με το οποίο 

διαφωνώ, πρέπει να μπει στην απόφαση, ως προϋπόθεση… 

Πρόεδρος: Ωραία, στην απόφαση τι βάλαμε; 

κ. Δημητριάδης: Το βάλατε, στο λεκτικό της τεκμηρίωσης. 

Πρόεδρος: Στην απόφαση,  δεν βάλαμε,  ότι η πρόεδρος δεσμεύεται… 

κ. Δημητριάδης: Το βάλατε ως (Γ) σκέλος, ότι η απόφαση αυτή,  θα έρθει προς 

διόρθωση,  εφόσον αποδειχθεί, ότι υπάρχει λάθος, δεν το βάλατε. 

Πρόεδρος: Υπάρχει όμως αναφορά, που λέει, ότι δεσμεύεται η πρόεδρος, να το 

φέρει πάλι προς ψήφιση… 

κ. Δημητριάδης: Οι αποφάσεις έχουν δύο σκέλη. Το εισηγητικό και το 

αποφασιστικό... 

Πρόεδρος: Τώρα λέτε εσείς, αν έχει (Α), (Β), (Γ). Δηλαδή αυτό, δεν έχει νομική ισχύ,  

που έχουμε βάλει; 

κ. Δημητριάδης: Όχι, βέβαια 

Πρόεδρος: Όχι… Εντάξει, λοιπόν… 

κ. Δημητριάδης: Φυσικά και δεν έχει.  Νομική ισχύ και δεσμευτικότητα, έχει μόνο, το 

αποφασιστικό  σκέλος κάθε απόφασης. 
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Πρόεδρος: Ωραία, ωραία. 

 

Πρόεδρος: Θέλετε να απαντήσετε για το PorosSea; 

Δήμαρχος: Ναι, ναι. Για το Porosea, θέλω να ενημερώσω τον κόσμο, ότι μετά τις 

εκλογές του Οκτωβρίου,  αμέσως το επόμενο διάστημα, άρχισα να δέχομαι πιέσεις 

από την εταιρεία WhyNot, WhyNot δε λέγεται;  Ναι. Τι θα γίνει,  τι θα γίνει,  πώς θα 

γίνει και πότε θα γίνει. Τους λέω, περιμένετε να παραλάβουμε το Δήμο, να 

συνεννοηθούμε.  

Συνεχίστηκαν οι πιέσεις, που δεν το έχει κάνει, κανένας άλλος μέχρι τώρα σε μένα. 

Και τους είπα ότι δύο προβλήματα υπήρχαν. Tο ένα είναι το οικονομικό, όπου είχα 

προφορικές οδηγίες από την Αντιπεριφέρεια, που είχε πάρει οδηγίες από την 

Περιφέρεια, να είμαστε φειδωλοί στα πολιτιστικά. Διότι η Περιφέρεια, λόγω 

οικονομικών προβλημάτων, όπως βλέπετε και τώρα με την κυβέρνηση, κάνει 

περικοπές στα πολιτιστικά και στα αθλητικά,  όπου θεώρησε ότι εκεί γινόταν μεγάλη 

κατασπατάληση.   

Τους είπα, ότι το ποσό που ζητούσαν 17.000 + 2.000, 19.000€, είναι μεγάλο. 

Ζητούσαν πολλές διανυκτερεύσεις, ζητούσαν πολλές παροχές. Όλα βέβαια θα τα 

αξιολογούσαμε, αν το ποσό που ζητούσαν ήταν μικρότερο και κυρίως και η 

ημερομηνία αν ήταν διαφορετική. Είχαμε δεχτεί παράλληλα, συστάσεις, 

παρατηρήσεις από πολίτες, από φορείς, ότι η τελευταία εβδομάδα του Μαΐου, μία 

εβδομάδα πριν τις πανελλήνιες εξετάσεις, είναι η πλέον ακατάλληλη ημερομηνία και 

τους είπα να το προσπαθούσαμε για αρχές Απριλίου ή τέλος του καλοκαιριού.  

Δεν το δέχονταν με τίποτα, φέρανε χίλιες προφάσεις και επανειλημμένα ότι η 

ομοσπονδία  και η ομοσπονδία.  Και μου βάλανε τελικά στο μυαλό, ότι εμείς είμαστε  

όμηροι της ομοσπονδίας τους, ενός μανιφέστου πολιτικού που στείλανε και μας 

κάνανε πολιτική κριτική. Και δεν ξέρω εάν είναι και πολιτικοί αυτοί οι άνθρωποι. Ότι 

διαλύουμε και διαρρηγνύουμε την κοινωνική συνοχή και διάφορα τέτοια.  

Ο Πόρος ούτε άρχισε, ούτε τελείωσε με τον κύριο Ρώτα και με τη WhyNot, o όποιος 

έχει κατοχυρώσει και το όνομα, το Porosea, μια παράφραση του Πόρου, του 

ονόματος και το κουβαλάει μαζί του.  

Και για αυτό, όχι μόνο για αυτό, αποφασίσαμε φέτος να ανασταλεί και θα το 

ξαναδούμε. Δεν είμαστε όμηροι κανενός. Θα κάνουμε άλλες δράσεις και 

δραστηριότητες όπως εμείς κρίνουμε. Και ούτε εσείς κύριε Δημητριάδη  συνεχίσατε 

προηγούμενες δραστηριότητες, ούτε επαναφέρατε παλιές αθλητικές διοργανώσεις. 
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Αυτό κρίνατε, αυτό κάνατε. Εμείς, θα κριθούμε από αυτό που θα κάνουμε εμείς. 

Θεωρείτε ότι είμαστε υποχρεωμένοι να κάνουμε ακριβώς ό τι κάνατε εσείς; 

κ. Δημητριάδης: Να μιλήσω; 

Πρόεδρος: Ολοκληρώσατε; 

Δήμαρχος: Ολοκλήρωσα. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, εμείς, Γιώργο, αγαπητέ Δήμαρχε, εμείς, εμείς, εμείς, εμείς δεν 

συνεχίσαμε και τίποτα, γιατί δεν υπήρχε τίποτα. Συνεχίσαμε το Κυνήγι του Χαμένου 

Θησαυρού, γιατί ήτανε το μόνο που υπήρχε και το συνεχίσαμε. Δεν υπήρχε και κάτι 

άλλο. Εάν υπήρχε και κάτι άλλο πετυχημένο, όπως ήταν το Κυνήγι, θα το συνεχίζαμε.  

Όχι και βέβαια δεν θεωρώ ότι είστε υποχρεωμένος. Ίσα ίσα,  θεωρώ, ότι η απόφαση 

σας να διακόψετε το Porosea, είναι πολύ συμβατή με αυτό που πρεσβεύετε.  Δεν 

φαντάζομαι να προσβληθεί κανείς, γιατί είναι η δική σας…. Αυτό που πρεσβεύετε, 

είναι λογικό ότι δεν ταιριάζει με το  Porosea, εγώ έτσι το καταλαβαίνω. 

Δήμαρχος: Τι εννοείτε; 

κ. Δημητριάδης: Δεν… 

Δήμαρχος: Τι εννοείτε; Όχι, όχι, θα απαντήσετε, γιατί είναι βαριά κουβέντα. 

κ. Δημητριάδης: Γιατί είναι βαριά κουβέντα; 

Δήμαρχος: Τι πρεσβεύουμε; Την απάτη, την εξαπάτηση, την κλοπή;; 

κ. Δημητριάδης: Είναι απάτη το Porosea; 

Δήμαρχος:  Έχει όνομα, το τι πρεσβεύουμε. 

κ. Δημητριάδης: Όχι … Λέω όχι… 

Δήμαρχος: Όχι, να το πείτε… 

κ. Δημητριάδης: Μου φαίνεται λογικό… 

Δήμαρχος: Όχι να το πιείτε… 

Πρόεδρος: Κύριε Δήμαρχε να ολοκληρώσει και… 

κ. Δημητριάδης: Για μένα λοιπόν, στα δικά μου μάτια, πρεσβεύετε μια εσωστρέφεια 

και ένα πολύ κακώς,  νοούμενο τοπικισμό,  που απεικονίστηκε και στα συνθήματά 

σας.  Και μάλιστα και οι εξηγήσεις και αυτές που δίνεται τώρα και άλλες που διάβασα,  

κυρίως του κυρίου Γκιων,  δείχνουν αυτό.  

Δηλαδή, κάτι το οποίο… για μένα δεν κρύβεστε, δεν είναι κάτι που δεν το περίμενα 

από σας.  Είναι κάτι το οποίο το δείξατε, για μένα και σαν μήνυμα και σαν πρόταση 

προεκλογικά και είστε κάπως συνεπής με αυτό.  

Αλλά,  εγώ διεκδικώ και αξιώνω, να υπάρχει κάποια επίσημη ενημέρωση. Ακόμα και 

στο ότι δεν ενημερώνετε για τίποτα τον κόσμο, ακόμα και σε αυτό είστε συνεπείς. 
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Δηλαδή είναι το στυλ σας. Μπορεί να είναι… Δεν έχω να το κρίνω, το διάλεξε ο 

κόσμος.  Δεν καταλαβαίνω, γιατί να προσβληθείτε.  

Τώρα έχω… θέλω μια διευκρίνιση. Κατάλαβα λοιπόν, ότι δεν αιτηθήκατε, 

συγκεκριμένα στην Περιφέρεια, τη χρηματοδότηση του Porosea.  

Γενικώς σας είπανε να είσαστε φειδωλοί στα πολιτιστικά και αποφασίσατε να μη 

ζητήσετε για το Porosea τη χρηματοδότηση. Ή το ζητήσατε και είπε όχι ο κύριος 

Χαρδαλιάς και ο κύριος Βουτσινάς; 

Πρόεδρος: Ωραία.. 

κ. Δημητριάδης: Γιατί αυτό προκύπτει… 

Πρόεδρος: Ωραία, κύριε Δήμαρχε… να απαντήσετε γιατί πέρασε ο χρόνος. 

κ. Δημητριάδης: Γιατί, αυτό προκύπτει, από αυτό που διάβασα εγώ να έχετε 

γράψει… Δεύτερον, το ποσό για το Porosea ήτανε 12.000€ πέρσι. Ζητήθηκαν 19.000 

φέτος; Γιατί είναι μεγάλη διαφορά, να την ξέρουμε. Είναι κάτι… εγώ τώρα σας 

βοηθάω, καλό είναι να το πείτε, γιατί εγώ λέω, 12 χιλιάρικα δεν δίνουνε; 19.000 είναι 

παραπάνω από το 12.000.  

Για τις αποκριάτικες εκδηλώσεις,  θα δώσετε τώρα 8.300. Δηλαδή, σχεδόν τα μισά 

από ότι είχαμε δώσει εμείς, όλα τα χρόνια, για όλες τις εκδηλώσεις που κάναμε. 

Και ήτανε τρεις (εκδηλώσεις),  τις Απόκριες.  Ήταν και το Σάββατο βράδυ μια 

συναυλία και την Καθαρά Δευτέρα ή την Κυριακή μια άλλη και παιδική εκδήλωση, δεν 

πληρώσαμε ποτέ πάνω από 1.200€. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, ολοκληρώσετε γιατί περνάει ο χρόνος. 

κ. Δημητριάδης: Εσείς θα πληρώσετε 1.500, δηλαδή τα χρήματα, όταν λέμε, έχουμε 

λεφτά δεν έχουμε, έχει λοιπόν… 

 Όταν δίνετε 8.300 για τις εκδηλώσεις της Καθαρής Δευτέρας, αλλά δεν δίνετε 12.000, 

που νόμιζα εγώ, για το Porosea, μου φαινότανε κοντινό το νούμερο. Το 19 που λέτε, 

είναι κοντινό στο τρίτο θέμα, που θα συζητήσουμε.  Tο δεύτερο ποιο είναι, είναι πολύ 

κοντά στις αποζημιώσεις που δίνετε για τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου. Έτσι 

είναι τα λεφτά,   σε ένα σφιχτό προϋπολογισμό, υποτιθέμενο. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε λίγο όμως… 

κ. Δημητριάδης: Εγώ λοιπόν, η απορία μου ήτανε για το ποσό λοιπόν, αν η εταιρεία 

είπε δεν θέλω 12,  φέτος θέλω 19 και το δεύτερο εάν έγινε το αίτημα στην Περιφέρεια 

ή αν δεν έγινε. 

Πρόεδρος: Ο λόγος στον κύριο κα Κανατσίδη: 

κ. Δημητριάδης: Όχι. Μπορώ να έχω από το Δήμαρχο απάντηση; 
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Πρόεδρος: Θα τοποθετηθεί και θα έχετε συνολικά. 

κ. Κανατσίδης: Καταρχήν,  θα ήθελα να πω δύο πράγματα για την ενημέρωση,  που 

την επικαλείστε. Ο τρόπος, που θα ενημερώνει ο Δήμος τους πολίτες του είναι 

υποκειμενικός. Εσείς,  ενημερώνετε τον κόσμο μέσω facebook. Εμάς, ο Δήμος είναι 

ανοιχτός από τις 08:00 το πρωί, μέχρι τις 04:00 το απόγευμα. Ο Δήμαρχος είναι εκεί. 

Εγώ είμαι εκεί. Είμαστε όλοι εκεί, να ενημερώσουμε, οποιοδήποτε πολίτη,  ακόμα και 

εσάς τον αρχηγό της αντιπολίτευσης ή οποιονδήποτε δημοτικό σύμβουλο ή 

οποιοδήποτε πολίτη θέλει, να έρθει στο Δήμο, να τον ενημερώσουμε, για οτιδήποτε 

τον απασχολεί. Ένα.  

Δεύτερον. Υπάρχουν τα Δημοτικά Συμβούλια, όπως τώρα καλή ώρα, που μπορεί να 

ενημερωθεί ο κόσμος που μας ακούει, για το θέμα του Porosea  και γιατί δεν έγινε.  

Και τρίτον, ο νομοθέτης έχει προβλέψει, κάθε 60 μέρες, να υπάρχει ένα απολογητικό 

συμβούλιο, που μπορείτε να ρωτήσετε οτιδήποτε θέλετε και ο Δήμαρχος, καλείται να 

απολογηθεί για αυτά τα πράγματα. 

 Ότι έχουμε μια διαφορετική εκτίμηση για τον αθλητισμό, αυτό είναι αλήθεια. Δεν 

καθόμαστε να κλάψουμε, γιατί ένας ιδιώτης, έχασε 30 χιλιάρικα εισόδημα,  17 από το 

Δήμο και την Περιφέρεια… 

κ. Δημητριάδης: Τώρα έγινε 30; Πόσο είναι; 

κ. Κανατσίδης: Μαζί με τις συνδρομές… θα σας πω κύριε Δημητριάδη, μαζί με τις 

συνδρομές των αθλητών, μαζεύεται ένα ποσό,  γύρω στις 30.000… που απώλεσε η 

WhyNot. Εμείς λοιπόν, τα λεφτά του φορολογούμενου πολίτη τα σεβόμαστε. 

Φανταστείτε, τι θα ήταν τα αθλητικά σωματεία της περιοχής, εάν υπήρχε μια 

επιχορήγηση αυτής της τάξης,  προς το ΑΟ Πόρου, προς τη γυμναστική εταιρεία, 

προς τον ΝΟΠΤ, προς τον ΝΑΤ και προς όλους αυτούς. 

κ. Δημητριάδης: Μάλιστα. 

κ. Κανατσίδης: Μιλάτε εσείς,  για αθλητισμό στον τόπο. Εσείς,  που από το ‘19 έχετε 

παρκαρισμένα 700 χιλιάρικα, λήξανε τέλος του ’23, για αθλητικές εγκαταστάσεις και 

δεν κάνατε τίποτα. 

κ. Δημητριάδης: Τι είναι πάλι αυτό; 

κ. Κανατσίδης: Δεν το ξέρετε; Το είχατε και στο πρόγραμμά σας. 

κ. Δημητριάδης: Πείτε λίγο. Πείτε το αυτό, εάν θέλετε. Γιατί πετάτε φωτοβολίδες… θα  

σας ακούσει κανένας και θα γράφει για 700.000… 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη,  θα πάρετε το λόγο… 

κ. Δημητριάδης: Συνήθως αυτό γίνεται… 
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κ. Κανατσίδης: Δεν πετάω φωτοβολίδες. υπήρχε ένα εγκεκριμένο πρόγραμμα, για 

δημιουργία αθλητικών εγκαταστάσεων… 

κ. Δημητριάδης: Μπράβο… 

κ. Κανατσίδης:.. 600.000 περίπου. 

κ. Δημητριάδης: Του ΦΙΛΟΔΗΜΟΥ;… 

κ. Κανατσίδης:. … Του ΦΙΛΟΔΗΜΟΥ… 

κ. Δημητριάδης: Δεν ήταν εγκεκριμένο, εμείς κάναμε το αίτημα, το τεχνικό δελτίο… 

Κανατσίδης. Πάρα πολύ ωραίο. Το οποίο δεν χρησιμοποιήθηκε… 

κ. Δημητριάδης: Γιατί; 

κ. Κανατσίδης: Εμένα ρωτάτε γιατί; 

κ. Δημητριάδης: Είπατε παρκαρισμένα. 

κ. Κανατσίδης: Μα δεν χρησιμοποιήθηκε. 

κ. Δημητριάδης: Γιατί είναι το οικόπεδο στο Ασκέλι, για το οποίο υπάρχει… 

κ. Κανατσίδης: Δεν καθόριζε, δεν καθόριζε πού θα γίνουν… 

κ. Δημητριάδης: Πως δεν καθόριζε. Όχι, κάνετε λάθος. 

κ. Κανατσίδης:. Όχι, εσείς  είχατε πει ότι θα τα βάλουμε εκεί. Μπορούσαμε να τα 

κάνουμε οπουδήποτε. 

κ. Δημητριάδης: Όχι… πρέπει να ‘χεις.. πρέπει να ‘χεις γήπεδο δικό σου 

κ. Κανατσίδης: Εμείς λοιπόν θα προσπαθήσουμε…. 

Πρόεδρος: Ένας,  ένας, για να ακουγόμαστε. 

κ. Κανατσίδης: Τελειώνω, τελειώνω, εμείς λοιπόν, θα προσπαθήσουμε… 

κ. Δημητριάδης: Εάν θέλετε λοιπόν να μάθετε, να το μάθετε…. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, να ολοκληρώσει και θα πάρετε το λόγο να 

τοποθετηθείτε… 

………………….. 

Μιλούν πολλοί μαζί και δεν  ακούγονται καθαρά. 

………………….. 

κ. Δημητριάδης: Εάν μου ρίχνετε τώρα ευθύνες, για κάτι που είναι λάθος, δεν  θα το 

κάνετε σωστά ούτε εσείς… 

κ. Κανατσίδης: …. Εμείς θα προσπαθήσουμε… αυτά τα χρήματα… Και θα πιέσουμε 

και την  Περιφέρεια, αυτά τα χρήματα να τα ρίξουμε στο γήπεδο. Να κάνουμε ένα 

γήπεδο για όλα τα Ποριώτικα παιδιά, να βοηθήσουμε τους ντόπιους συλλόγους, είτε 

αυτός λέγεται  ΑΟ Πόρου, είτε λέγεται Γυμναστική Εταιρεία, είτε λέγεται ΝΟΠΤ, είτε 
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λέγεται οποιοσδήποτε ιδιώτης, ο οποίος θέλει να αθληθεί. Εμάς αυτή είναι η πολιτική 

βούληση. Ευχαριστώ. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Και η πολιτική βούληση η δική μας… συγγνώμη να 

απαντήσω κυρία Πρόεδρε… 

Πρόεδρος: Συγγνώμη, μισό λεπτό… κυρία Κανατσίδη και μετά… 

κα Κανατσίδη: Εγώ, θέλω να ρωτήσω τον κύριο Κανατσίδη, εάν μπορεί να 

αποτιμήσει το όφελος του  Porosea για τον Ποριώτη, για τον επιχειρηματία, για τον 

κόσμο. Δηλαδή ο κόσμος που ερχότανε, τι κέρδος άφηνε στον τόπο. Μπορείτε να το 

αποτιμήσετε αυτό το πράγμα; 

κ. Κανατσίδης: Θα σας πω, θα σας πω. Εδώ ήμουνα, όταν ήρθε το πανεπιστήμιο 

και αποτίμησε το όφελος. Ξέχασα να πω επίσης, ότι ως μέλος του Επαγγελματικού 

Συλλόγου, δεχτήκαμε πάρα πολλές πιέσεις, για αλλαγή ημερομηνίας. 

Η πρόθεση του Επαγγελματικού Συλλόγου και κατ’ επέκταση και του Δήμου, είναι 

υπέρ του να γίνονται τέτοιες αθλητικές δραστηριότητες στον τόπο. Θα το κάναμε το 

Porosea,  θα το κάναμε. Παρόλο την αύξηση των χορηγήσεων και των χρημάτων που 

ζητούσε.  

κα Κανατσίδη: Αυτή είναι άλλη θέση. 

Πρόεδρος: Μισό λεπτό να ολοκληρώσει. 

κ. Κανατσίδης: Οι επαγγελματίες του Πόρου, ήταν κάθετοι σε ένα πράγμα. Θέλανε 

να αλλάξουν ημερομηνίες. 

κ. Δημητριάδης: Πού το ξέρετε αυτό; Σε ποιο πεδίο….; 

κ. Κανατσίδης: Είμαι μέλος του Επαγγελματικού Συλλόγου. Σε καταγραφή του 

Επαγγελματικού Συλλόγου, υπήρξαν προτάσεις των μελών του Επαγγελματικού 

Συλλόγου, αλλά και των ίδιων των επαγγελματιών, που ζητούσαν να αλλάξει  η 

ημερομηνία. Ο κύριος Ρώτας και το WhyNot…. 

κ. Δημητριάδης:  Αυτό είναι ενδιαφέρον. Υπάρχει κάτι επίσημο για αυτό; 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη… θα ρωτήσετε μετά. 

κ. Κανατσίδης: Υπάρχουν οι συζητήσεις, που γίνονταν στον Επαγγελματικό 

Σύλλογο. 

κ. Δημητριάδης: Κι αυτό προφορικά, σαν τις ενημερώσεις στο δημαρχείο… Είναι 

όλα …ανεπίσημα. 

Πρόεδρος: Λοιπόν κύριε Κανατσίδη έχετε τελειώσει; Ολοκληρώσατε; 
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κ. Κανατσίδης: Ναι, ολοκληρώνω, αυτό ήθελα να πω.  Ότι, εμείς προσπαθήσαμε να 

διαπραγματευτούμε, τουλάχιστον με τον κύριο Ρώτα, την αλλαγή  ημερομηνίας. Ούτε 

αυτό, δεν μας έκανε. 

Πρόεδρος: Ωραία, ο λόγος στον κύριο Ροΐδη. 

κ. Ροΐδης: Εγώ θα ήθελα να αναφερθώ, πρώτα ως μέλος του Επαγγελματικού 

Συλλόγου, να συμφωνήσω με αυτά που είπε ο συνάδελφος κύριος Κανατσίδης και να 

προσθέσω ότι ο σύλλογος, ο Επαγγελματικός Σύλλογος είναι πάντα θετικός σε 

τέτοιες δραστηριότητες, όπως αθλητικές, όπως πολιτιστικές, αρκεί και αυτές και οι 

όροι που βάζουν να είναι ορθοί και να μπορούμε να τους πραγματοποιήσουμε και 

οικονομικά και ημερολογιακά κυρίως.  

Όπως είπε και ο κύριος Κανατσίδης, είχαμε πάρα πολλές αντιρρήσεις από τον 

Επαγγελματικό Σύλλογο, για την ημερομηνία. Η ημερομηνία αυτή, τέλος Μαΐου κι εγώ 

μιλάω και σαν να επιχειρηματίας, είναι επιεικώς απαράδεκτη .Και πιο πολύ  είναι η 

ζημία που θα παθαίναμε, από το κέρδος. Τα 440 χιλιάρικα, τώρα μιλάω σαν ιδιώτης, 

που αναφέρεται ο κύριος… 

κ. Δημητριάδης: Συγγνώμη, ποια ημερομηνία θα προτιμούσατε; Έτσι παρένθεση… 

νωρίτερα ή αργότερα:  

κ. Ροΐδης: Θα μπορούσε αρχές Απριλίου ή τέλος Οκτώβριου. Στο Ναύπλιο, σας 

ενημερώνω ότι, δεν δέχτηκαν, να γίνει τέλος Μαρτίου, ο μαραθώνιος.  Και μιλάμε για 

1.500 άτομα επισκεψημότητα,  δεν δέχτηκε η εστίαση. Εγώ δεν πιστεύω ότι ούτε το 

1/10, δεν ισχύει από αυτά.  Ούτε το 1/10.  Και δεν μπορώ να καταλάβω πώς και με 

ποια στοιχεία έβγαλαν αυτό το ποσό, τα 440 χιλιάρικα. Γιατί κατά κάποιο τρόπο, 

πιστεύω ότι μας προσβάλλουν κιόλας,  γιατί σε λίγο θα μας πουν ότι… 

κ. Δημητριάδης: Υπήρχε μια μελέτη.  Την διαβάσατε για  να καταλάβετε; 

κ. Ροΐδης: Μα δεν ισχύει η μελέτη… 

κ. Δημητριάδης: Την διαβάσατε; 

κ. Ροΐδης: Τη διάβασα. 

Πρόεδρος: Ποιος την έκανε τη μελέτη; Συγνώμη… 

κ. Δημητριάδης: Ένα γερμανικό πανεπιστήμιο.  

κ. Ροΐδης:  Ερωτήθηκε κανένας επιχειρηματίας; 

Πρόεδρος: Ποιος το ανέθεσε; Η εταιρεία ή ο Δήμος; 

κ. Δημητριάδης: Το πανεπιστήμιο το έκανε, η εταιρεία το έφερε. 

Πρόεδρος: Η εταιρεία το έφερε. Η εταιρεία που διοργανώνει το event,  που παίρνει 

τις συμμετοχές των αθλητών… 
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κ. Δημητριάδης: Εγώ σας λέω ότι ήταν φουσκωμένα τα νούμερα… 

Πρόεδρος: Όχι, όχι… 

κ. Δημητριάδης: Ας ήταν τα μισά… 

Πρόεδρος:  Όχι μισό λεπτάκι,  για να καταλάβουμε  όλοι… 

κ. Ροΐδης:  … Ούτε τα μισά… 

Πρόεδρος:  Όχι… η εταιρεία που διοργανώνει το event,  που χρηματοδοτείται από το 

Δήμο, την Περιφέρεια και παίρνει  και τα χρήματα των αθλητών που συμμετέχουν, 

πλήρωσε για να γίνει μια μελέτη και αυτή η μελέτη λέει ότι,  στον τόπο αφήσανε 440 

χιλιάδες ευρώ. 

κ. Δημητριάδης: Όχι δεν πλήρωσε, δεν πλήρωσε 

Πρόεδρος: Αλλά,  πώς την έκανε τη μελέτη αυτή το πανεπιστήμιο; Έτσι δωρεάν; 

κ. Δημητριάδης: Τα πανεπιστήμια κάνουν δωρεάν μελέτες. Είθισται ότι τα 

πανεπιστήμια… 

κ. Ροΐδης: Δεν ρωτήθηκε κανένας όμως, από αυτή τη μελέτη. 

Πρόεδρος: Το σημειώνω αυτό …Ήταν μια ωραία τοποθέτηση, γιατί σε άλλο θέμα… 

κ. Ροΐδης: Δεν ρωτήθηκε κανείς, ούτε ο σύλλογος, ούτε κανένας επιχειρηματίας. 

Πρόεδρος: Κύριε  Ροΐδη, λίγο… 

κ. Δημητριάδης:  Ρωτήθηκαν… 

κ. Ροΐδης: Ποιος; 

Πρόεδρος: Κύριε Ροΐδη… μισό λεπτό… 

κ. Δημητριάδης:  Αφού λέτε ότι  την έχετε διαβάσει… ποιοι ερωτήθηκαν; Για πείτε 

μας… 

κ. Ροΐδης: Ποιοι ερωτήθηκαν; 

κ. Δημητριάδης: Επειδή την έχετε διαβάσει. 

κ. Ροΐδης: Ποιοι ρωτήθηκαν; Δεν ξέρω ποιοι ρωτήθηκαν. 

κ. Δημητριάδης: Άρα δεν την έχετε διαβάσει. 

κ. Ροΐδης: Ποιοι ερωτήθηκαν; 

κ. Δημητριάδης: Ρωτήθηκαν όλοι οι αθλητές που συμμετείχαν στην διοργάνωση… 

κ. Ροΐδης: Οι αθλητές,  ξέρουν το κέρδος της επιχείρησής μου; 

κ. Δημητριάδης: Όχι,  ξέρουν τι λεφτά αφήνουν στον Πόρο… Όταν έρχονται… 

κ. Ροΐδης: Και μπορούμε να πιστέψουμε τον κάθε αθλητή τι είπε… ή παίρνουμε ως 

δεδομένο… 

κ. Δημητριάδης:  Εντάξει, αν όλοι συντονισμένα πούνε ψέματα… εντάξει. Εν πάση 

περιπτώσει… δεν είναι το θέμα… 



23 
 

Πρόεδρος:  Να κάνω και μια άλλη μια ερώτηση, για την οικονομία της συζήτησης… 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει, δεν θα σας αλλάξω γνώμη… 

Πρόεδρος: Εγώ δεν είχα ποτέ ασχοληθεί με το event, αλλά ήξερα ότι είχαν βγει ο 

Δήμος και δεν ξέρω ποιος και ζητούσε και από μαγαζιά,  να κάνουν καλύτερες τιμές 

σε αυτούς που θα πάνε για φαγητό, για καφέ,  στα ξενοδοχεία λιγότερο κόστος 

διαμονής, στα ferryboat ,δεν ξέρω, ακούστηκε, δεν ξέρω αν ισχύει, κάποια 

δρομολόγια, μέσα έξω, ήταν και χορηγία. Επομένως, το πραγματικό όφελος ποιό 

ήταν;  Ρωτώ.  Το μόνο…  θα σας πω. 

………… 

Ομιλεί η κυρία Κανατσίδη εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατο να 

απομαγνητοφωνηθεί. Παράλληλα μιλάει και ο κύριος κ. Δημητριάδης. 

………… 

κ. Δημητριάδης: Μισό λεπτάκι… 

Πρόεδρος: Ρωτώ. Ρωτώ. 

………… 

Μιλάει η κυρία Κανατσίδη εκτός μικροφώνου. 

………… 

κα Κανατσίδη: …(Προς τη κυρία Πρόεδρο) Συντονίζετε; …  

………… 

Η κυρία Κανατσίδη συνεχίζει να ομιλεί εκτός μικροφώνου… 

………… 

κ. Δημητριάδης:. Όχι, εμένα μου αρέσει ό, τι άλλο… όπως αυτός… 

Πρόεδρος: Ρωτώ…  

κα Κανατσίδη: Γιατί; Δεν έχω το δικαίωμα να τοποθετηθώ;  

Πρόεδρος:  Δεν κατάλαβα κυρία Κανατσίδη… 

………… 

Ομιλεί η κυρία Κανατσίδη, εκτός μικροφώνου… 

………… 

Πρόεδρος: Απεριόριστα ο πρόεδρος… ναι δεν έχει. Απεριόριστο… Για φέρτε τον. Και 

ο κανονισμός δεν λέει τίποτα για την πρόεδρο… λοιπόν. 

………… 

Ομιλεί η κυρία Κανατσίδη, εκτός μικροφώνου. 

………… 
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Πρόεδρος: ... Ναι, έχω το ακαταλόγιστο και το απεριόριστο. Λέω χαζομάρες, έχω το 

ακαταλόγιστο. Λοιπόν… Εγώ λέω, εάν θέλετε την προσωπική μου τοποθέτηση, το 

μόνο σε πολύ ελάχιστο βαθμό, ήταν μια διαφήμιση. Οικονομικό όφελος δεν είδα.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία… 

κα Κανατσίδη: Η διαφήμιση ήτανε… 

Πρόεδρος: Λοιπόν έχει κάποιος… Διαφήμιση… σε μικρή ποσότητα είπα.  

Κύριε Λίτσα, θέλετε να τοποθετηθείτε; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος; κύριε Δημητριάδη θέλετε. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει, εντάξει τα σημειώνω και θα πω στο τέλος. 

κ. Λίτσας:  Να τοποθετηθώ σε αυτό που λέτε. Εντάξει να φύγουμε λίγο γιατί θα 

κολλήσουμε. Αλλά αν πούμε, ότι έχει ένα τζίρο 20, 25 χιλιάρικα, πού το βάζετε με τις 

συνδρομές, θα πρέπει να καταλάβετε ότι και αυτός έχει τα έξοδα. Τα ποδήλατα, τις 

εξέδρες, τους ανθρώπους που έφερνε, τα αμάξια, τους κριτές. Όλα αυτά, τα 

πληρώνει αυτός.  Δεν είναι καθαρά τα 22, 23, 24, 25 χιλιάρικα, όσο θέλετε, σύνολο, 

που μπορεί να έχει βάλει το κέρδος του.  Εντάξει;  Εάν έχουν φουσκώσει τα νούμερα 

η εταιρεία ή το πανεπιστήμιο, αυτό είναι διαφορετικό.  Αλλά, εάν εγώ έχω έρθει με την 

οικογένειά μου και ξόδεψα εκείνη την περίοδο 500€… 

Πρόεδρος: Αυτό όμως, δεν φαίνεται, η αγορά να λέει τελικά, ότι έχει τόσο μεγάλο 

όφελος. 

κ. Λίτσας:  Αυτοί οι άνθρωποι όμως,  κάπου μείνανε,  κάπου φάγανε,  κάπου 

ξοδέψαμε. 

Πρόεδρος: Ποιος εκπροσωπεί;… 

κα Κανατσίδη: Ο Επαγγελματικός Σύλλογος είναι υπέρ… 

Πρόεδρος: Είναι υπέρ σαν event, όχι ότι έχει οικονομικό όφελος. 

κα Κανατσίδη: Είπε όμως,  ότι είναι υπέρ της εκδήλωσης. 

Πρόεδρος:  Άλλο αυτό. Λέμε, για το οικονομικό όφελος, συζητάμε τώρα. Για το 

οικονομικό όφελος.  

κ. Ροΐδης:  Δεν είπε ποτέ… 

Πρόεδρος: Είναι υπέρ των εκδηλώσεων γενικά. 

κ. Ροΐδης:  Δεν είναι υπέρ ο Επαγγελματικός Σύλλογος για το Μάιο, για τις 3 Μαΐου.  

Πρόεδρος: Κύριε Λίτσα, εσείς που είστε και σε έναν όμιλο … 

κ. Ροΐδης: Να το διευκρινίσουμε… 

κ. Δημητριάδης: Κυρία Πρόεδρε, πάντως συγνώμη… 
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κ. Ροΐδης: Για το Μάιο, για 3 Μαΐου. 

κ. Δημητριάδης: Κυρία Πρόεδρε,  πάντως συγνώμη,  μη μου λέτε μετά εμένα να μην 

πάρω το λόγο και μου λέτε να μην κάνω να μη δείχνω, γιατί εσείς, έχετε κάνει τελείως 

ελεύθερη την κουβέντα… εμένα δεν με ενοχλεί… 

………… 

Μιλούν πολλοί μαζί εκτός μικροφώνου και δεν είναι δυνατόν να 

απομαγνητοφωνηθούν. 

………… 

Πρόεδρος:  Σαν ένα αθλητικό όμιλο που έχετε και εσείς,  είστε γενικώς υπέρ της 

ιδιωτικής πρωτοβουλίας;  Ή της ενίσχυσης των τοπικών συλλόγων; 

κ. Λίτσας: Κοιτάχτε, όταν δεν υπάρχει απαιτούμενη τεχνογνωσία στην τοπική 

κοινωνία και ιδιαίτερα για  ένα τέτοιο τρειαθλητικό γεγονός, που εμείς δεν έχουμε αυτή 

τη στιγμή, εκτός από τον κύριο Ροή, μια αντίστοιχη ομάδα τεχνογνωσίας, καλό είναι 

να έρθει να μας βοηθήσει.  

Πρόεδρος: Βοήθεια… 

κ. Λίτσας:  Εάν θα  βγάλει, 5 χιλιάρικα ή 10 χιλιάρικα… σαφώς, τα σωματεία θέλουν 

βοήθεια. Σαφώς όλοι οι τοπικοί σύλλογοι… αλλά, εμείς αυτή τη στιγμή… ή εγώ 

προσωπικά, δεν θα μπορούσα να φτιάξω ένα τέτοιο γεγονός. Οπότε, παίρνουμε τη 

βοήθεια, από κάποιον άλλον. Εάν σε δύο - τρία χρόνια, θα μπορούσε και κάποιος 

άλλος, τοπικός σύλλογος, να κάνει το αντίστοιχο, πολύ ευχαρίστως. 

Πρόεδρος: Ευχαριστώ. 

……….. 

Ο κ. Κανατσίδης  μιλάει εκτός μικροφώνου και δεν ακούγεται. 

………. 

Πρόεδρος: Κύριε Κανατσίδη, μην  κάνουμε ερωτήματα στον αέρα. 

………… 

Γίνονται ομιλίες,  μεταξύ των συμβούλων, εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθούν. 

………… 

κ. κ. Χαρακλάνης:  Ομιλεί εκτός μικροφώνου και δεν ακούγεται. 

Πρόεδρος: Στο μικρόφωνο κύριε Χαρακλάνη. 

κ. Χαρακλάνης:   Είχαμε λοιπόν ένα ποδοσφαιρικό σύλλογο, φτιάξαμε μια ομάδα 

βόλεϊ, με μεγάλη προβολή, είχαμε διασυλλογικούς αγώνες, είχαμε μέσω ΣΕΓΑΣ   

Πανελλήνιους, με προβολή διεθνή. Είχαμε διασυλλογικούς αγώνες κωπηλασίας.  Άρα 
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λοιπόν,  μη μένουμε στερεότυπα στο Porosea και μόνο. Μπορούμε και αυτό να 

συμπληρώσει ένα μεγάλο κενό που αφήσαμε εμείς. Εμείς οι προηγούμενοι, αφήσαμε 

ένα μεγάλο κενό. Πάντα υπήρχαν αθλητικές συναντήσεις, πάντα υπήρχε προβολή 

του νησιού .Έκανε αγώνες τότε ο ΓΕΠΤ και γέμιζε το νησί κόσμο. Ερχόντουσαν 

ομάδες ποδοσφαιρικές, με παιδάκια, είχαμε  γεγονότα, είχαμε παρουσίες. Απλώς 

μπορούμε να το συντονίσουμε και να το συνδυάσουμε και με αυτό το γεγονός. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης και να τελειώσουμε με το Δήμαρχο. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, ο κύριος Χαρακλάνης  διαφωνεί με όλους τους προλαλήσαντες 

του. Έτσι; Γιατί κι εγώ, το ίδιο λέω. Ότι κακώς συγκρίνετε τους συλλόγους και τον 

τοπικό αθλητισμό,  με μια διοργάνωση που φέρνει κόσμο και είναι καθαρά προβολής 

και έχει εισοδηματικού χαρακτήρα για το νησί και εκεί χρειάζεται, ένας έμπειρος 

διοργανωτής, που τον πληρώνεις, γιατί εσύ δεν έχεις την εμπειρία, να κάνεις τέτοια 

διοργάνωση. Ούτε ο Δήμος έχει, ούτε ο σύλλογος του Σπύρου του Ροή έχει, ούτε η 

Γυμναστική Ένωση. 

Ο ΑΟ ΠΟΡΟΥ διαλύθηκε αν δεν κάνω λάθος, επί διοίκησης,  παρεμπιπτόντως, δική 

σας. Επομένως,  συγκρίνετε, τελείως διαφορετικά… 

Το δίλημμα, νομίζω το έβαλε η κυρία Πρόεδρος, εάν είμαστε υπέρ της ενίσχυσης των 

συλλόγων ή της ιδιωτικής πρωτοβουλίας. Είναι τελείως ανόμοιο, είναι σαν να 

συγκρίνεις εάν θες να φας,  ψάρι το μεσημέρι ή παγωτό σοκολάτα ή παγωτό βανίλια, 

το βράδυ. Είναι άλλο πράγμα, μπορείς να τα κάνεις και τα δύο. 

Εμείς λοιπόν,  πάντα τα κάναμε και τα δύο. Και το ξαναλέω το εμείς, γιατί στην πρώτη 

θητεία είμαστε μαζί,  Θοδωρή και Δήμαρχε.  Και όταν, λόγω της οικονομικής κρίσης 

ίσως, οι σύλλογοι  και για άλλους λόγους δικούς τους, σταμάτησαν να κάνουν 

διοργανώσεις και να κάνουν προτάσεις, σταματήσαμε και ο Δήμος να ενισχύει τις 

διοργανώσεις, γιατί δεν υπήρχαν, από τοπικούς φορείς. Όταν όμως, οποτεδήποτε, 

υπήρχε τοπική διοργάνωση ή του κυρίου Γκιων, οι προτάσεις και της Γυμναστικής 

Ένωσης, κυρίως εκείνες, στην πρώτη μας τετραετία ,πάντα ο Δήμος έκανε όλες τις 

δαπάνες, που μας ζητούσε ο διοργανωτής ή ο Ναυτικός Όμιλος, για να μην το 

ξεχάσω. Και πάλι, ο Δήμος το αγκάλιαζε. Γιατί πρέπει να διαλέξουμε ή το ένα ή το 

άλλο; 

κα Πρόεδρος: Ολοκληρώστε για να πάμε και στο άλλο θέμα. 

κ. Δημητριάδης: Θα μπορούσε να ειπωθεί ότι, πρέπει να διαλέξουμε, γιατί δεν 

έχουμε πολλά λεφτά,  γιατί έκανε κακοδιαχείριση ο Δήμος, ο προϋπολογισμός είναι 

σφιχτός… δεν είναι έτσι. Και ξαναλέω, θα φανεί στο επόμενο θέμα. Τα λεφτά τα 
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βρίσκουμε και μένει να απαντηθεί και από τον κύριο Δήμαρχο. Ζητάς και χρήματα 

από την Περιφέρεια, πάντα η Περιφέρεια έλεγε να είστε φειδωλοί, στα πολιτιστικά και 

με απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, κάθε χρόνο,  ζητούσαμε 40 και 30 χιλιάρικα και 

μας έδιναν τα μισά. Άμα δεν ζητούσαμε τίποτα, επειδή θέλανε να είμαστε φειδωλοί, 

δεν θα μας δίνανε και τίποτα. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε. 

κ. Δημητριάδης: Επίσης, σοβαρό θέμα υπάρχει με τον Εμπορικό Σύλλογο, πάρα 

πολύ. Γιατί, κύριοι του διοικητικού του συμβουλίου, εγώ ήμουν Δήμαρχος μέχρι πριν 

εβδομήντα ημέρες και ποτέ σας,  δεν ήρθατε εσείς ή ο σύλλογος  ή  ο πρόεδρος ή με 

οποιοδήποτε τρόπο, επίσημα. Δηλαδή δεν με ενδιαφέρει η γνώμη του Κώστα του 

Ροϊδη ή του Γιώργου του Κανατσίδη, μόνο. Θεσμικά, με ενδιαφέρει η γνώμη του 

συλλόγου. Ποτέ,  δεν ήρθατε να πείτε αυτό που λέτε τώρα. Που και για μένα, πάλι το 

λέτε αυθαίρετα. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώσατε; 

κ. Δημητριάδης: Όχι δεν ολοκλήρωσα, έχω κρατήσει σημειώσεις… 

………… 

Ο κ. Κανατσίδης ομιλεί εκτός μικροφώνου και δεν ακούγεται. 

………… 

Πρόεδρος: Κύριε Κανατσίδη, σας παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης: ... Όχι δεν ήρθατε ποτέ. Εγώ ήξερα πάντα… 

………… 

Ο κ. Κανατσίδης ομιλεί εκτός μικροφώνου και δεν ακούγεται. 

………… 

κ. Δημητριάδης: Είχα προβληματισμό και ήταν το πρώτο Σαββατοκύριακο του 

Ιουνίου και το πήγαμε πιο πίσω και το πήγαμε το Μάιο. 

Πρόεδρος: Λοιπόν κύριε Δημητριάδη, ολοκληρώστε. 

κ. Δημητριάδης: Πιο πριν… Είναι άλλες διοργανώσεις δεν θα πας να κάνεις ίδιες 

διοργανώσεις με τις Σπέτσες ή  με το Πάσχα ή με το Σαλόνι Θαλάσσιου Τουρισμού… 

Είναι πάρα πολύ δύσκολο,  να βρεις ελεύθερη ημερομηνία… 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε… 

κ. Δημητριάδης:  Και είναι επίτευγμα ότι, πήγαμε στο Μάη,  αντί να είμαστε στον 

Ιούνιο. 

κ. Ροΐδης: Σε συνεδρίασή μας ο κύριος Δόσκαρης, που ήταν και υποστηρικτής σας… 

κ. Δημητριάδης: Δεν με νοιάζει τι λέει ο κύριος Δόσκαρης και ο κύριος Ροΐδης… 
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Πρόεδρος: Κύριε Ροΐδη… 

κ. Ροΐδης: …Επίμενε…. σας πίεζε κάθε χρόνο να αλλάξετε ημερομηνία… 

κ. Δημητριάδης: Ωραία,  εσείς εδώ πέρα, δηλώνετε στο Δημοτικό Συμβούλιο μια 

θέση του Εμπορικού Συλλόγου, που δεν υπάρχει.  Δεν υπάρχει αυτή η θέση.  Εγώ 

ήξερα… 

Πρόεδρος:  Εντάξει κύριε Δημητριάδη… Ολοκληρώστε… 

κ. Δημητριάδης: Μέχρι σήμερα ότι ο σύλλογος είναι υπέρ, δικαίωμά του είναι να 

είναι κατά…. 

κ. Ροΐδης: Υπέρ είναι δηλαδή, εάν πούνε… Δεκαπενταύγουστο θα δεχτούμε….  

Δεκαπενταύγουστο; 

Πρόεδρος:  Ωραία, προχωράμε.. Κύριε Δημητριάδη… τέλος προχωράμε. 

κ. Δημητριάδης: Έχω δύο  ακόμα σχόλια. 

Πρόεδρος: Πολύ γρήγορα όμως… 

κ. Δημητριάδης: Δεν με άφησε ο κύριος Κανατσίδης, εκείνη την ώρα… δεν με 

άφησε. Παρενέβη μάλλον η Ελένη… 

Πρόεδρος: Δεν έχει σημασία… 

κ. Δημητριάδης: Να εξηγήσω, γιατί πρέπει να το ξέρετε. Λοιπόν, όταν βγαίνει ένα 

πρόγραμμα του ΦΙΛΟΔΗΜΟΥ και λέει, κάποια εκατομμύρια σε όλους τους Δήμους 

για αθλητικές εγκαταστάσεις. Εμείς, δηλαδή, εσείς σήμερα, τι κάνετε;  Πρέπει να 

σπάτε το κεφάλι σας και να δείτε, που μπορούμε να εκμεταλλευτούμε εδώ και να 

πάρουμε λεφτά… 

Πρόεδρος: Δεν θα κάνουμε τώρα μάθημα, τι θα κάνουν οι κύριοι αντιδήμαρχοι. Σας 

παρακαλώ, κύριε Δημητριάδη… 

κ. Δημητριάδης: Όχι,  εγώ… 

Δήμαρχος: … Νομίζω ότι έχουμε ξεφύγει, γιατί ο κύριος Δημητριάδης… 

………………………. 

Ομιλούν πολλοί μαζί και δεν είναι δυνατόν να απομαγνητοφωνηθεί. 

………………………. 

Πρόεδρος: Έχετε ξεπεράσει το χρόνο. 

κ. Δημητριάδης: Αφήστε με να ολοκληρώσω… 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε τώρα όμως… 

κ. Δημητριάδης: Θα ολοκληρώσω, θα ολοκληρώσω… 

Πρόεδρος: Τώρα όμως. Τριάντα δευτερόλεπτα… 



29 
 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει τώρα… Σε μένα θα βάζετε χρονόμετρο; … εσείς θα 

πετάγεστε όλη την ώρα …εεε,  δεν γίνεται …αφήνετε όλους… 

Πρόεδρος:. Σε όλους βάζω χρονόμετρο… 

κ. Δημητριάδης: Δεν γίνεται… έχετε αφήσει… 

Πρόεδρος: Βλέπετε, τους έχω κόψει, τόσες φορές, όλους… 

Δήμαρχος: Κύριε Δημητριάδη… έχετε μιλήσει όση ώρα μίλησε ο…. Κρατήστε το 

πρωτόκολλο, σας παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης:  Πρώτα όμως, πρέπει να δίνετε το καλό παράδειγμα και να κρατάτε 

το πρωτόκολλο… λοιπόν. 

Πρόεδρος: Σε όλους κρατάω το πρωτόκολλο. 

κ. Δημητριάδης:  Λοιπόν, το πρώτο πράγμα που σε ρωτάει ο ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ, είναι το 

ιδιοκτησιακό.  Εκεί  λοιπόν εάν εσείς,  πάτε και τους φέρεται το ναυτικό οχυρό, που 

είναι το γήπεδο Πόρου θα γελάνε. Θα απορριφθεί κατευθείαν το αίτημα… 

Πρόεδρος: Ωραία, θα το δούμε αυτό, τι θα κάνουμε και θα κρίνουμε τι θα κάνουμε. 

κ. Δημητριάδης: Όχι, υπάρχουν οι προδιαγραφές… Δεν είμαστε… 

Πρόεδρος: Ωραία, θα τις δούμε εμείς… 

κ. Δημητριάδης: Τώρα λοιπόν, το ξαναλέω για άλλη μια φορά, πρέπει να 

προσγειωθείτε στη γη… εκεί λοιπόν ψάχνεις να βρεις τι οικόπεδο έχεις.  Το μοναδικό 

που είχαμε…. 

Πρόεδρος: Λοιπόν, ο κύριος κ. Ρούσσος: 

κ. Δημητριάδης: … Δυστυχώς  βρίσκεται υπό δικαστική… για αυτό δεν μπορέσαμε 

να πάρουμε τα χρήματα μέχρι σήμερα… 

Πρόεδρος: Ο κύριος κ. Ρούσσος: 

κ. Δημητριάδης: Τελειώστε την ιστορία εσείς που μπορείτε… 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, έχετε ολοκληρώσει. 

………… 

Ο κ. Δημητριάδης συνεχίζει να ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθεί. 

………… 

Πρόεδρος: Κύριε Ρούσσο… Το δίπλα, στου κυρίου Μουτζουβή, εάν δεν ανοίγει… 

κ. Ρούσσος:  Ναι. Πριν λίγο, κύριε Δημητριάδη, είπατε ότι διαλύσαμε το σύλλογο ΑΟ 

Πόρου … 

Πρόεδρος: Μην απευθύνετε ερώτημα. Γιατί δεν θα ξανακάνω… 
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κ. Ρούσσος: Όχι, όχι.  Εμείς καταφέραμε, μέσα σε ένα μήνα και διαλύσαμε τον 

σύλλογο ΑΟ Πόρου;  Κι εσείς τόσα χρόνια, δεν διαλύσατε τον Επαγγελματικό 

Σύλλογο, το Γυναικείο Σύλλογο, για τα ζώα;  Όλα.  Τα κάνατε ίσιωμα… Εμείς 

διαλύσαμε τον ΑΟ Πόρου;  Ένα μήνα έχουμε, ποτέ το διαλύσαμε…; 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δήμαρχος… 

……………… 

Μιλούν όλοι μαζί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να απομαγνητοφωνηθεί. 

……………… 

κ. Δημητριάδης: Να απαντήσω, είναι επί προσωπικού. 

κ. Ρούσσος: Εσείς το είπατε. Ένα μήνα είμαστε, πότε το διαλύσαμε; 

Πρόεδρος: Το λόγο τον έχει ο κύριος Δήμαρχος… εντάξει η κυρία ρούσο. 

κ. Δημητριάδης: Επί προσωπικού. 

κ. Ρούσσος: Έλεος,  έλεος 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ. Δεν είναι επί προσωπικού,  Δήμαρχος ήσασταν, δεν είναι 

επί προσωπικού. 

κ. Δημητριάδης: Πως δεν είναι… Κυρία Πρόεδρε, εφαρμόστε τον κανονισμό. 

Πρόεδρος: Δεν είναι επί προσωπικού. 

κ. Δημητριάδης: Επί προσωπικού είναι… διέλυσα εγώ τα σωματεία;  Ήταν ο 

πρόεδρος, ο αντιπρόεδρος… 

Πρόεδρος: Τέλος, τοποθετείται ο Δήμαρχος.. 

κ. Δημητριάδης: Ο Δήμαρχος ήταν μέλος του ΔΣ; Ήσασταν και το διαλύσατε. Εγώ 

δεν ήμουνα πουθενά, σε αυτά που λέτε… εγώ δεν ήμουνα σε αυτά που λέτε… 

κ. Ρούσσος: Δεν πήγατε στο δικαστήριο, με το γυναικείο σύλλογο; 

κ. Δημητριάδης: Ποιός έτρεχε στα δικαστήρια κύριε Ρούσσο;;; Είστε σοβαρός; 

κ. Ρούσσος: Όλος ο Πόρος το ξέρει. 

Πρόεδρος: Κύριε Ρούσσο… 

κ. Δημητριάδης: … δεν είστε εδώ μέσα, είστε αλλού… 

Δήμαρχος: Να πω κάτι κυρία Πρόεδρε και εγώ. 

……………… 

Ομιλούν πολλοί σύμβουλοι μαζί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθούν. 

……………… 

Πρόεδρος:  Σας παρακαλώ. 
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Δήμαρχος: Να μιλήσω κι εγώ λίγο ε; Θέλω να πω ότι, αυτό που είπε ο κύριος 

Δημητριάδης,  ότι η εταιρεία κάλεσε ένα πανεπιστήμιο και έκανε, χωρίς πληρωμή, μια 

μελέτη φανταστική, μου θυμίζει ακριβώς,  αυτό που λέγαμε τόσα χρόνια.  

 Ότι οι εταιρείες ιχθυοκαλλιεργειών, φέρνανε και κάνανε μελέτη περιβαλλοντολογική, 

οι ίδιες για τον εαυτό τους. Ακριβώς, μην απαντήσετε, δεν χρειάζεται. Δεν έχετε 

δικαίωμα να απαντήσετε, γιατί τα λέγατε τόσα χρόνια. 

κ. Δημητριάδης: Πληρώνανε, καταλαβαίνετε μια διάφορα; Πληρώνανε... Αγοράζεις 

τη μελέτη. 

Δήμαρχος: Ναι, αλλά φέρνανε όποιους θέλανε αυτοί. 

κ. Δημητριάδης:  Το πανεπιστήμιο δεν πληρώθηκε. Δεν είναι το ίδιο… 

Πρόεδρος: Συγγνώμη, συγγνώμη,  συγγνώμη 

Δήμαρχος: Μα,  αφήστε να μιλήσω… 

Πρόεδρος: Συγγνώμη. 

Δήμαρχος: Σας έχω διακόψει ποτέ; Παρόλο ότι μιλάτε πιο πολύ από όλους… 

Πρόεδρος:  Σε αυτό που λέτε, γιατί…. 

κ. Δημητριάδης: Αφού μου την πέφτουν όλοι μαζί,  τι να κάνω; 

Πρόεδρος: Λέτε δηλαδή,  ότι το πανεπιστήμιο Θεσσαλίας,  πληρώθηκε για τις 

ιχθυοκαλλιέργειες; Αυτό λέτε; 

κ. Δημητριάδης: Εεε…  Οι μελέτες περιβαλλοντολογικών επιπτώσεων … 

Πρόεδρος: Τους έκανε το πανεπιστήμιο Θεσσαλίας. Πληρώθηκε; 

Δήμαρχος: Είναι ίδιο πράγμα,  κύριε Δημητριάδη. 

Πρόεδρος: Πληρώθηκε; 

Δήμαρχος: Κατά παραγγελία είναι. 

Πρόεδρος: Ρωτάω. 

…………… 

Ομιλούν αρκετοί μαζί και εκτός μικροφώνου. Είναι αδύνατη απομαγνητοφώνηση. 

…………… 

Πρόεδρος: …  Είπε ότι πληρώθηκε. Πληρωθήκανε; 

κ. Δημητριάδης:  Οι εταιρείες ιχθυοκαλλιέργειας… 

………….. 

Ομιλεί η κυρία Κανατσίδη εκτός μικροφώνου. 

………….. 

Πρόεδρος: Πληρώθηκαν ε; Κυρία Κανατσίδη σας παρακαλώ, σας παρακαλώ και 

αφήστε τις αιχμές… εγώ σας παρακαλώ. Έχετε ξεφύγει δύο φορές ήδη… Σας 
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παρακαλώ πολύ, σας παρακαλώ… Ποιό συμφέρον; Των συμφερόντων…; Που το 

επαναλαμβάνεται συνέχεια. Ντροπή σας πια. Ντροπή. Ντροπή. Δεν έχω καμία 

συμμετοχή στις καλλιέργειες… Ντροπή, ντροπή πια.  Έχετε παιδιά.  Σεβαστείτε τα 

παιδιά και την οικογένειά σας. 

……………… 

Συνεχίζει και μιλάει η κυρία Κανατσίδη εκτός μικροφώνου. 

……………… 

Δήμαρχος: Ακούστε. Κύριε Δημητριάδη, είναι ακριβώς το ίδιο, αλλά το 

χρησιμοποιείτε… 

κ. Δημητριάδης: Όχι, μου έκανε μια ερώτηση και θα απαντήσω… 

Δήμαρχος: Αλλά το χρησιμοποιείτε, κατά το δοκούν, όπως σας συμφέρει. Εγώ 

συμφωνώ, έχετε δίκιο. Έχετε δίκιο και αποδεικνύεται. Κάνουμε παραγγελία, μια 

μελέτη στα μέτρα μας, για να οικονομήσουμε. 

κ. Δημητριάδης: Την πληρώνουμε. 

Δήμαρχος: Κατά παραγγελία, όπως μας συμφέρει εμάς. Ας την πληρώνουμε. 

κ. Δημητριάδης: Όχι, συγκρίνετε ανόμοια πράγματα. 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ, μην πετάγεστε. Όχι δεν έχετε το λόγο. Μιλάει ο 

Δήμαρχος, τελείωσε. 

κ. Δημητριάδης:  Συγνώμη, δεν με ρωτήσατε κάτι; Θα με ρωτάτε και δεν θα μου 

δίνετε το λόγο να απαντήσω; 

Πρόεδρος:  Δεν σας είδα να διακόπτετε την κυρία Κανατσίδη όμως… 

κ. Δημητριάδης: Προσπαθώ να μιλήσω. Προσπαθώ να απαντήσω. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη σας διέκοψε, όχι εγώ. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία, τι να κάνω μη με ξανά διακόψετε, ούτε οι δικοί σας,  ούτε οι 

άλλοι. Τι να κάνω τώρα. 

Δήμαρχος: Εμείς, εμείς, δε λέω εγώ, έχουμε μια τακτική. Πριν κάνουμε κάτι, 

συνεννοούμαστε με τους φορείς, με τους πολίτες και τις ομάδες. Όλοι μου 

διατύπωσαν αντιρρήσεις, κυρίως για την ημερομηνία διεξαγωγής του Porosea. Η 

συγκεκριμένη εταιρεία… 

κ. Δημητριάδης: Πώς σας τις διατύπωσαν, κύριε Δήμαρχε; 

Πρόεδρος: Πρώτα να ολοκληρώσει, κύριε Δημητριάδη 

κ. Δημητριάδης: Προφορικά. 

Δήμαρχος: Όπως είπε και ο κύριος Κανατσίδης, όχι με mail.  Εγώ δεν είμαι του 

facebook. Είμαι του face to face. Προσωπικά μου τα λένε εμένα. Ακούστε. Έτσι θα 
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λειτουργώ εγώ πέντε χρόνια. Λοιπόν και αποφασίστηκε να αλλάξουμε την 

ημερομηνία. Και αν χρειαζότανε, παρότι μας είπαν από την Περιφέρεια προφορικά, 

γιατί δεν ξεκινήσαμε να κάνουμε γραπτό αίτημα, με χορηγούς,  είτε μόνοι μας, μπορεί 

να βρίσκαμε και τα χρήματα. Ήτανε κάθετοι, μας βάζανε deadline,  για τέλος  Μαΐου, 

όπως  και όποτε  ήθελαν αυτοί.  

Επικαλούντο την ομοσπονδία τους και μας έστελναν, όχι μόνο αυτό,  σε ολόκληρο  

τον Πόρο που εκπροσωπούμε, μανιφέστα.   Ότι διαρρηγνύουμε την πολιτική συνοχή, 

την οικονομία, την κοινωνική και όλα αυτά. Εμείς,  ο Πόρος, πρέπει να το καταλάβετε, 

είμαστε και τοπικιστές, δεν είναι κακό. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία.. 

Δήμαρχος: Εμείς,  διατηρούμε την κοινωνική συνοχή. Και θα κάνουμε,, θα δείτε και 

στην πορεία, άλλες δραστηριότητες  εφάμιλλες και ανώτερες. 

κ. Δημητριάδης: Μακάρι. 

Δήμαρχος: Δηλαδή, μου λέτε, δεν θα φέρουμε τον κύριο Βασιλόπουλο, θα φέρουμε 

την κυρία Σκουλά. Δεν θα φέρουμε τον κύριο Ρώτα, που μας πήρε και το Porosea και 

το σήμα μας και κάνει και τις εκτυπώσεις όλων των φυλλαδίων, ήταν ο γενικός 

διαφημιστής μας εδώ στο νησί, θα φέρουμε κάποιους άλλους, να κάνουν εκδηλώσεις. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. 

Δήμαρχος: Και να ξέρετε ότι,  εμείς   θα στραφούμε, υπέρ της   ενίσχυσης των 

τοπικών σωματείων. Από κει θα ξεκινάει ο αθλητισμός,  όχι από εργολάβους,  που θα 

μας διευθύνουν και θα με κατευθύνουν.  Καταλάβατε; 

κ. Δημητριάδης: Δεν μου απαντήσατε όμως, εεε; Για την Περιφέρεια δεν μου 

απαντήσατε κύριε Δήμαρχε. 

Πρόεδρος: Σας είχε θέσει 2 θέματα. Θέλετε να απαντήσετε. 

Δήμαρχος: Τι θέλετε ακριβώς; 

κ. Δημητριάδης: Εάν ζητήσατε χρηματοδοτήσεις, για το Porosea  συγκεκριμένα. 

Δήμαρχος: Σας είπα πριν και δεν το ακούσατε. Σε προφορική συνεννόηση, μου 

είπανε να είμαστε σφιχτοί. 

κ. Δημητριάδης: Για το  Porosea; 

Δήμαρχος: Από τη στιγμή… γενικά για τα πολιτιστικά.  Και όντως, το ποσό που 

ζήτησαν στην προσφορά, ήτανε, το ξέχασα 17 + 2000 για κάτι άλλο.  Θέλανε 26 

δωμάτια επί 2 μέρες, 52 δωμάτια … επί δύο γεύματα, θέλανε και 112 γεύματα. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει, πάντα τα θέλανε. 

Δήμαρχος: Λοιπόν, όλα αυτά, όλα αυτά τα βάλαμε σε ένα κουβά, τα αξιολογήσαμε… 
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κ. Δημητριάδης: Εγώ  κατάλαβα, ότι δε ζητήσατε από την Περιφέρεια, να 

χρηματοδοτήσει το Porosea όμως. 

Δήμαρχος: Σας είπα, εάν κάνανε έκπτωση σε αυτά… τα μανιφέστα που μας 

στέλνανε… μπορεί και να πληρώναμε και με χορηγούς και οι ίδιοι,  αν χρειαζόταν. 

Κρίναμε ότι, όχι. θα βρούμε άλλους… 

κ. Δημητριάδης: Ούτε ζητήσατε από την Περιφέρεια χρηματοδότηση για το 

Porosea… 

Πρόεδρος: Ωραία, πάμε στα θέματα. 

Δήμαρχος: Θα τη συζητήσουμε και για άλλες δράσεις. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία… για αυτήν  δεν τη ζητήσατε όμως, εντάξει.  Δεν είναι … μια 

ερώτηση θέλω… 

κ. Ροή:  Κυρία Πρόεδρε, μια ερώτηση θέλω. Πώς διαλύσαμε το σύλλογο των ζώων; 

Πρόεδρος: Δεν θα κάνουμε τώρα άλλες ανακοινώσεις, πάμε στα θέματα. 

κ. Ροή: Με αφορά εμένα, εμένα με  αφορά αυτό… 

Πρόεδρος: Στα θέματα… 

…………………….. 

 Μιλάει ο κύριος Ρούσσος,  εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθεί. 

……………………… 

Πρόεδρος: Όχι, δεν χρειάζεται κύριε Ρούσσο. Λοιπόν προχωράμε. 

…………………… 

Ομιλίες μεταξύ των δημοτικών σύμβουλων, εκτός μικροφώνου που είναι αδύνατο να  

απομαγνητοφωνηθούν. 

…………………… 

Πρόεδρος: Κύριε Κανατσίδη προχωράμε… 

 

ΘΕΜΑ 1Ο (Η.Δ.): ΕΓΚΡΙΣΗ 2ΗΣ ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗΣ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΕΤΟΥΣ 2024 

 

Πρόεδρος: Περνάμε στο πρώτο θέμα. Κύριε Κανατσίδη… λοιπόν,  πρώτο  θέμα είναι 

η έγκριση, της δεύτερης αναμόρφωσης του προϋπολογισμού του Δήμου, για το 2024. 

Το εισηγείται ο κύριος  Κανατσίδης. 
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κ. Κανατσίδης: Λοιπόν, η Οικονομική Υπηρεσία του Δήμου, παρουσίασε το σχέδιο 

της αναμόρφωσης του προϋπολογισμού, στη Δημοτική Επιτροπή. Και η Δημοτική 

Επιτροπή ομόφωνα, αποφάσισε, απάντησε θετικά και εισηγήθηκε με τη σειρά της στο 

Δημοτικό Συμβούλιο, να εγκρίνει έξι σημεία: 

Πρώτον, επαναβεβαίωση ανείσπρακτων οφειλών. 

Δεύτερον, απόφαση του αναπληρωτή Υπουργού Εσωτερικών, με την οποία 

αποφασίστηκε η κατανομή ποσού του, από τον ΚΑΠ, για την κάλυψη δράσεων 

πυροπροστασίας. 

Εδώ, φανήκαμε ευνοούμενοι, από 130 χιλιάρικα μας δώσανε 152. Η κατανομή ποσού 

του ΚΑΠ, για την κάλυψη δαπανών αποκομιδής απορριμμάτων του οδικού δικτύου, 

αρμοδιότητας περιφερειών.  

Την υπ’ αριθμό 17 του ’24, απόφαση Δημοτικής Επιτροπής, για την έγκριση 

υποβολής αιτήσεως, υπαγωγής του Δήμου, στο πρόγραμμα επιχορήγησης για την 

απασχόληση ανέργων, ηλικίας 55 και άνω, σε φορείς του δημόσιου τομέα.  

Την υπ’ αριθμό 27 του ’24, απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, περί καθορισμού 

κριτηρίων, για την παροχή επιδόματος σίτισης και διαμονής, σε ιατρούς και 

εκπαιδευτικούς.  

Και τελευταίο, έκτο, ανάγκες, για τις οποίες οι πιστώσεις κρίθηκαν ανεπαρκείς ή θα 

πρέπει να εγγραφούν νέες, προκειμένου  να αντιμετωπισθούν έκτακτες δαπάνες,  οι 

οποίες δεν είχαν προβλεφθεί.   

Με τα ανωτέρω, υποβάλλουμε την αναμόρφωση του προϋπολογισμού. 

Πρόεδρος: Υπάρχει κάποιο ερώτημα; 

κ. Δημητριάδης: Όχι ερώτημα. Απλώς να δηλώσω, όπως το κάνουμε πάντα, ότι 

εμείς στα θέματα προϋπολογισμού και τεχνικού προγράμματος, εκτός αν έχουμε 

κάποια πολύ συγκεκριμένη αντίρρηση, θα τα ψηφίζουμε.  

Γιατί, σύμφωνα με το νόμο ή πρέπει να δίνεις θετική ψήφο ή πρέπει να έχεις 

εναλλακτική πρόταση. Εμείς, δεν θεωρούμε ότι έχουμε δικαίωμα και νομιμοποίηση, 

να βάζουμε εναλλακτικές προτάσεις.  

Γιατί πρέπει οι δικές σας προτάσεις, εσείς έχετε την ευθύνη, εσείς ασκείτε διοίκηση, 

επομένως εσείς προτείνετε… κι εμείς ψηφίζουμε. 

Πρόεδρος: Σας ήρθε και κανονικά εισήγηση για το ΔΣ  αυτή τη φορά, το είδατε. 

κ. Δημητριάδης: Ορίστε; 

Πρόεδρος: Ότι κάναμε… 
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κ. Δημητριάδης: Ναι το είδα, το είδα. Επομένως ψηφίζω, ψηφίζουμε ναι, ναι.  Απλώς 

το διευκρινίζω, γιατί και ειδικά και ο κόσμος δεν είναι εξοικειωμένος με αυτό.  Ότι το 

ναι, δεν σημαίνει ότι δίνουμε…. ότι συμφωνούμε με τη διοίκησή σας.  Αλλά 

συμφωνούμε, με το δικαίωμα σας να την ασκείται και δεν θέλουμε, εμείς να 

διεκδικήσουμε το ρόλο, να κάνουμε εναλλακτικές προτάσεις. 

Πρόεδρος: Ωραία, πάμε, πάμε σε ονομαστική.  

κ. Δημητριάδης: Παρά μόνο, αν υπάρχει κάποια πολύ συγκεκριμένη εξαίρεση στο 

μέλλον, που αν έρθει,  θα την πούμε. 

Πρόεδρος: Ωραία, πάμε σε ονομαστική ψηφοφορία. Εγώ ναι.  

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα. Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος:   Ο κύριος Παπαχρήστου; 
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κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Η  κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

 

Πρόεδρος: Ομόφωνα το πρώτο.1 

 

ΘΕΜΑ 2Ο (Η.Δ.): ΟΡΙΣΜΟΣ ΔΙΚΑΙΟΥΧΩΝ ΑΠΟΖΗΜΙΩΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗ 

ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΤΙΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΕΙΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΚΑΙ  ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ  ΤΟΥ  ΥΨΟΥΣ  ΤΗΣ 

 

Πρόεδρος: Δεύτερο θέμα. Ορισμός δικαιούχων αποζημίωσης, για τη συμμετοχή στις 

συνεδριάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου και καθορισμός του ύψους της. Το εισηγείται 

ο Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Σύμφωνα με τις διατάξεις του νόμου 3852, του 2010 και όπως  

τροποποιήθηκε αναλόγως και όπως τροποποιήθηκε ο νόμος με τον  5056, του ‘23 και 

τις διατάξεις της παραγράφου 10, του άρθρου 92 του νόμου 3852 του 2010, όπως 

προστέθηκαν με την παράγραφο 3, του άρθρου 33, του νόμου 4483, του 2017. Τα 

μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, πλυν αυτών που λαμβάνουν αντιμισθία, δικαιούνται 

αποζημίωση, για τη συμμετοχή τους στις συνεδριάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου και 

μέχρι 4 συνεδριάσεις, ανά μήνα. Έτσι, έχει ληφθεί απόφαση, σε  αιρετούς, που 

εκλέγονται στην Α’ Πειραιώς, να παίρνουν το 70% του ενός τρίτου, της αντιμισθίας του 

Δημάρχου Αθηναίων και το ποσό είναι 38,89€, ανά συμβούλιο.  

Κατόπιν των ανωτέρω, εισηγούμαι στον καθορισμό αποζημίωσης, για τη συμμετοχή 

των λοιπών μελών στις συνεδριάσεις, σύμφωνα με τις ισχύουσες διατάξεις, στο ποσό 

των 38,89€, ανά συμβούλιο. 

 

Πρόεδρος: Ο κύριος  Δημητριάδης. 

κ. Δημητριάδης: Ναι. Θα ήθελα, να βάλω λίγο το θέμα, στη σωστή του διάσταση, για 

να μη μένουν λάθος εντυπώσεις, έτσι όπως παρουσιάζεται.   

Ο νόμος, δίνει τη δυνατότητα στα Δημοτικά Συμβούλια, αν θέλουν, να καθορίζουν τις 

αποζημιώσεις για τη συμμετοχή, εμάς των μελών, στις συνεδριάσεις. Δεν υπάρχει 

απόφαση, που να λέει ότι πρέπει να το κάνουμε. Υπάρχει νόμος, νομικές διατάξεις, 

                                                           
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό  36/2024 και  ΑΔΑ: 9ΤΝ5ΩΞΝ-ΖΗΟ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%A4%CE%9D5%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%96%CE%97%CE%9F
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νόμος που μας δίνει τη δυνατότητα και επιμέρους αποφάσεις και διατάξεις, που 

προσδιορίζουν ποιο είναι το ποσό, που θα μπορούσαμε να παίρνουμε.  Αυτό λοιπόν, 

ισχύει ήδη από τη δεκαετία του, από τις αρχές, από το 2010, ‘14 που ήμουνα εγώ 

δημοτικός σύμβουλος, της επικεφαλής μειοψηφίας, υπήρχε και τότε αυτή η 

δυνατότητα και τότε η δημοτική αρχή το είχε ψηφίσει.  

Εμείς, το είχαμε καταψηφίσει σαν αντιπολίτευση και μάλιστα, ότι λαμβάναμε τότε, το 

επαναφέραμε με χορηγίες, δημόσιες, στην κοινωνία.   

Όσο ήμουνα Δήμαρχος, για κάποια χρόνια δεν ίσχυε αυτή η διάταξη, αλλά ίσχυε τα 

τελευταία χρόνια και φέρναμε στο Δημοτικό Συμβούλιο μια εισήγηση, με την οποία 

καθορίσαμε, ως μηδενική την αποζημίωση.  Και έτσι ποτέ, ούτε η πλειοψηφία, ούτε η 

αντιπολίτευση, κανένας, δεν έπαιρνε χρήματα για να βρίσκεται εδώ, να κάνει το 

λειτούργημα, που παρακάλεσε τον κόσμο,  ζητώντας να μας δώσουν την ψήφο τους, 

για να είμαστε εδώ, να εκπροσωπούμε τον Δήμο, τους δημότες.  

Εδώ λοιπόν, βλέπουμε μια τεράστια αλλαγή, από την πλευρά της νέας δημοτικής 

αρχής. Ούτε αυτό με εκπλήσσει, νομίζω το περίμενα, είναι αντιπροσωπευτικό του τι 

περίμενα.  Έρχεται η δημοτική αρχή και λέει, να καθορίσουμε αποζημιώσεις, λοιπόν, 

από δω και πέρα, για τους συμβούλους. Επειδή θέλω η εισήγησή μου να ενταχθεί, θα 

σας την παραδώσω.  Θα διαβάσω δύο παραγράφους γρήγορα.  

Σύμφωνα λοιπόν με την εισήγηση του Δημάρχου, το Δημοτικό Συμβούλιο, καλείται να 

εγκρίνει την καταβολή αποζημίωση 38,89€,  ανά συνεδρίαση σε όλα τα μέλη του, που 

δεν λαμβάνουν αντιμισθία, για τη συμμετοχή τους, μέχρι σε τέσσερεις (4) 

συνεδριάσεις τον μήνα. Συνεπώς, έως σε σαράντα οκτώ (48) συνεδριάσεις το χρόνο.  

Άρα, αν από τα δεκαπέντε (15) μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφαιρεθούν οι τρεις 

(3) έμμισθοι Αντιδήμαρχοι και η Πρόεδρος, μένουνε έντεκα (11) σύμβουλοι, οι οποίοι 

θα λαμβάνουν μέχρι 1.866€ το χρόνο. Δηλαδή τα 38€ Χ 48 συνεδριάσεις ή 

τουλάχιστον 1.600€, αν το Δημοτικό Συμβούλιο συνεχίζει να συνεδριάζει, με τον μέχρι 

σήμερα αριθμό των οκτώ (8) συνεδριάσεων, για περίπου εβδομήντα (70) μέρες.   

Και σε κάθε περίπτωση, στον προϋπολογισμό του Δήμου, θα πρέπει να δεσμεύονται 

όλο το ποσό για τις σαράντα οκτώ (48) συνεδριάσεις, που σημαίνει 20.526€, κάθε 

χρόνο ή 100.000€ στην πενταετία, από το οποίο θα διατίθενται τουλάχιστον τα 

17.600€ το χρόνο. Και ο κάθε σύμβουλος, στο σύνολο της θητείας του για την 

πενταετία, θα αποκομίσει 9.330€.  

Η παράταξή μας, ως δημοτική αρχή της περιόδου ‘14 – 19’ και 2019-2023, δεν είχε 

εγκρίνει ποτέ αποζημίωση, δεν είχε εγκρίνει ποτέ αποζημίωση, για τη συμμετοχή των 



39 
 

συμβουλίων, στις συνεδριάσεις των ΔΣ. Παρότι, κάποια χρόνια η νομοθεσία το 

προέβλεπε, ενώ και ως παράταξη  μειοψηφίας, την περίοδο ‘11-’14, επέστρεφε στην 

κοινωνία, μέσω χορηγιών που δημοσιοποιούσε … 

Πρόεδρος: Τα έχετε πει ήδη αυτά. Ολοκληρώστε. 

κ. Δημητριάδης:  Αυτό που έχω πει. Προκαλεί λοιπόν, μεγάλη έκπληξη, το γεγονός 

ότι η σημερινή δημοτική αρχή, σπεύδει να εγκρίνει μια τέτοια απόφαση, μετά από 

μόλις δύο  μήνες που ασκεί διοίκηση, λες και έχει αντιμετωπίσει όλα τα άλλα, σοβαρά, 

θέματα του Δήμου. Έχετε χάσει και μερικές προθεσμίες, που ήταν για τους πρώτους 

μήνες, εν’ πάση περιπτώσει. Και το κάνει μάλιστα η δημοτική αρχή  αυτό, τη στιγμή… 

Πρόεδρος: Θα μας πείτε ποιες είναι… 

κ. Δημητριάδης: …Που σε κάθε ευκαιρία, τα μέλη της διαλαλούν, τον υποτιθέμενο 

αλτρουισμό  τους και επαναλαμβάνουν τις συκοφαντικές αναφορές, ότι δήθεν, ο 

προϋπολογισμός του Δήμου είναι σφιχτός και ότι δήθεν, έχουν ανακαλύψει 

κακοδιαχείριση της προηγούμενης δημοτικής αρχής. Για την οποία, παρένθεση, 

κανένα στοιχείο δεν  έχετε δημοσιοποιήσει, παρά τις επανειλημμένες προκλήσεις που 

σας έχω κάνει.  

Πρόεδρος: Ολοκληρώσετε. 

κ. Δημητριάδης:. Μάλιστα, χρησιμοποιούν αυτά ως δικαιολογίες, για να ακυρώνουν 

πετυχημένες διοργανώσεις και για να αρνούνται, άλλες σημαντικές δαπάνες ,για την 

παιδεία, την κοινωνική πρόνοια και άλλους τομείς.  

Τελικά, αποδεικνύεται όμως, ότι όταν πρόκειται για την ενίσχυση του προσωπικού 

μας εισοδήματος, ο προϋπολογισμός του Δήμου, ξαφνικά ξεσφίγγει, εκεί που είναι 

σφιχτός … 

Πρόεδρος:  Ολοκληρώστε σας παρακαλώ, έχετε ξεπεράσει κατά πολύ το χρόνο … 

κ. Δημητριάδης: … Και εμφανίζονται τα αναγκαία χρήματα το χρόνο, που δεν 

υπήρχαν, ας πούμε, για το Porosea ή δεν υπήρχαν για άλλα πράγματα. Αλλά 

υπάρχουνε, για να παίρνουμε εμείς, αυτά τα χρήματα. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώσατε; 

κ. Δημητριάδης: H παράταξή μας λοιπόν, θα καταψηφίσει το θέμα και εφόσον 

εγκριθεί από την πλειοψηφία, εγώ δεσμεύομαι, ότι όπως κάναμε όλα τα προηγούμενα 

χρόνια, με τις αντιμισθίες, τις μεγάλες που περνάμε σαν Δήμαρχοι και αντιδήμαρχοι, 

στο τέλος κάθε χρόνου, το ποσό που θα έρχεται στα χέρια μας, το οποίο είπαμε, είναι 

περίπου 1.600-1.800 τόσα ευρώ, όλων μαζί επί όσοι είμαστε, θα το διαθέσουμε σε 

κοινωνικές δράσεις. Θα το παίρνουμε, θα το παίρνουμε και θα δημοσιοποιούμε 
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επίσημες κοινωνικές δράσεις  που θα κάνουμε, για να το να το δίνουμε… Θα το 

παίρνουμε, επειδή εσείς θα το ψηφίσετε … 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:.. Για να το επαναφέρουμε στην κοινωνία. 

Πρόεδρος: Ωραία. Έχει ζητήσει το λόγο ο κύριος Κανατσίδης. 

κ. Κανατσίδης: Κύριε Δημητριάδη, καλοδεχούμενο, εάν το επιστρέψετε στην 

κοινωνία. Εμάς το σκεπτικό μας, για αυτό το ψήφισμα, ήταν το εξής. Παρατηρήσαμε, 

ότι τα τελευταία εννέα χρόνια, το Δημοτικό Συμβούλιο, χρόνο με το χρόνο, 

αδυνατούσε.  Τα τελευταία τέσσερα χρόνια δε, ήταν ανύπαρκτο, η αντιπολίτευση. 

Ήσασταν μόνοι σας εδώ πέρα, γι αυτό λοιπόν, αποφασίσαμε να δώσουμε… 

κ. Δημητριάδης: Για μας; 

κ. Κανατσίδης: Να δώσουμε  κίνητρο …  

κ. Δημητριάδης: Σε εμάς; Σε εμάς …; 

κ. Κανατσίδης: … Κίνητρο… Αν δεν το θέλετε,  μπορείτε να το επιστρέψετε. Εμείς 

κάνουμε, οτιδήποτε  είναι δυνατόν… 

κ. Δημητριάδης: Για τους εαυτούς σας είναι κίνητρο… 

κ. Κανατσίδης:. …Οτιδήποτε είναι δυνατόν, οτιδήποτε είναι δυνατόν, για να έχουμε 

ένα Δημοτικό Συμβούλιο, να σας έχουμε απέναντι μας. Ειλικρινά σας μιλώ, μας 

κάνετε πάρα πολύ καλό, είστε πολύ σκληρή αντιπολίτευση, μας μαθαίνετε καλά και 

θα περιορίσουμε τα λάθη μας. 

κα Κανατσίδη: Κυρία Πρόεδρε. 

κ. Δημητριάδης: Να δευτερολογήσω. 

Πρόεδρος: ο κύριος κ. Λίτσας. 

Δήμαρχος: Όχι, στο θέμα κύριε Δημητριάδη, να μιλήσουν και σύμβουλοι. 

κα Κανατσίδη: Κυρία Πρόεδρε… 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας 

κ. Λίτσας: Εγώ προτείνω, για όλα αυτά που λέγαμε για την ενίσχυση των  

σωματείων, τα δικά μας  λεφτά, αν συμφωνούν και οι συνάδελφοι, να πάνε στα 

σωματεία.  Άσχετα αν αυτό είναι ποδοσφαιρικό σωματείο ή ναυταθλητικό. 

κα Κανατσίδη: Κυρία Πρόεδρε… 

Πρόεδρος: Πάντως υπάρχει νόμιμη διαδικασία, που μπορεί να γίνει αυτό. 

Πρόεδρος: Κυρία κα Κανατσίδη. 

κα Κανατσίδη: Εγώ, θα επανέλθω κύριε Κανατσίδη σε σας. Οι λόγοι που μας είπατε, 

που φέρατε αυτή την απόφαση για ψήφιση, δεν αντιστοιχούν στην πραγματικότητα. 
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Όλο το συμβούλιο είναι εδώ. Η προηγούμενη δημοτική αρχή, όλο το συμβούλιο της 

αντιπολίτευσης ήταν εδώ. Δεν θέλανε η αντιπολίτευση να ‘ρθουνε, γιατί δεν είχαν 

λόγο να έρθουν, δεν ξέρω για ποιο λόγο.  Όμως το κίνητρο που το βάλατε αυτό, δεν 

καταλαβαίνω… Κανείς από τους συμβούλους δεν έχει, δεν είναι άπορος, δεν έχει 

οικονομικό πρόβλημα. Όλοι έχουν επαγγελματική απασχόληση και εισοδήματα. Δεν 

καταλαβαίνω, γιατί ο Δήμος να στερηθεί 20.000 το χρόνο, για να είμαστε οι δημοτικοί 

σύμβουλοι εδώ; 

κ. Κανατσίδης: Δεν αμφισβητείτε  εμένα… Αμφισβητείτε το νομοθέτη  τον ίδιο, το  

έχει προβλέψει ο νομοθέτης. 

κα Κανατσίδη: Ο νομοθέτης λέει ότι, δεν υποχρεούται το Δημοτικό Συμβούλιο, 

δύναται, δεν υποχρεούται.. 

Πρόεδρος:  Λοιπόν…. 

κ. Κανατσίδης: Δεν έχουμε όλοι οικονομικές δυνατότητες… 

Πρόεδρος: Να τοποθετηθεί ο Δήμαρχος πρώτα. 

Δήμαρχος: Ξεκινάμε από το πρώτο. Κανένας, σε καμία συλλογική σύμβαση, αν 

πάμε στα εργασιακά, στο δημόσιο ή στους ΟΤΑ,  δεν υποχρεώνει κανέναν, να πάει 

να πάρει λεφτά με το ζόρι  κύριε Δημητριάδη.  Οι νομοθέτες  το προβλέπουν,  είναι 

νόμιμο και όποιος  θέλει το παίρνει.  Γι αυτό μην εμπαίζεται  τον κόσμο και λέτε ότι 

εμείς θα τα πάρουμε.  

Ο νόμος είναι για όλους τους Δήμους της Ελλάδος κι εσείς, βγάζετε σκάρτους όλους 

τους δημοτικούς συμβούλους της χώρας, που παίρνουνε αυτά τα συμβουλιάτικα.  Αν 

θέλετε βέβαια εσείς,  επειδή έχετε χρήματα, να μην τα παίρνετε, σας παρακαλώ 

προχωρήστε κύριε. 

κα Κανατσίδη: Κι εσείς έχετε… 

Δήμαρχος: …Ακούστε, έχουμε πιο λίγα… 

κα Κανατσίδη: Πολλά έχετε… 

………………… 

Γίνεται διάλογος μεταξύ των συμβούλων, εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθούν. 

………………… 

Δήμαρχος:… Έχετε πλούσιο συμπέθερο… 

………………… 

Ομιλούν πολλοί σύμβουλοι μαζί εκτός μικροφώνου. 

………………… 
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Πρόεδρος:  Σας παρακαλώ, προχωρήστε κύριε…. δηλαδή τώρα προχωρήστε, σας 

παρακαλώ… 

Δήμαρχος: Λοιπόν, στα σοβαρά μας τώρα. Γι αυτό, υπάρχει νόμιμη διαδικασία, που 

μπορείτε, αν θέλετε πραγματικά, να τα εκχωρήσετε στον προϋπολογισμό του Δήμου 

ή σε άλλη διαδικασία, νόμιμη βέβαια. Που μπορεί να το κάνουμε και εμείς το ίδιο 

πράγμα, δεν είμαστε δεσμευμένοι να σας το πούμε τώρα, συρόμενοι.  Λοιπόν.  Αλλά 

εμείς,  ανοίξαμε τη νόμιμη διαδικασία, την οποία, ο νομοθέτης, προβλέπει για χιλιάδες 

δημοτικούς συμβούλους, σε όλη τη χώρα. Και έπρεπε να το κάνουμε.  Κι εγώ έπαιρνα 

αντιμισθία τόσα χρόνια, κύριε Δημητριάδη μαζί σας, ποτέ δεν μου την είχατε ζητήσει  

να κάνετε κάτι, εγώ τη χρησιμοποιούσα όπως ήθελα… Μπορεί να  έδινα, μπορεί και 

να μην  έδινα. 

κα Κανατσίδη: Αυτό δεν το λέτε όμως… 

Δήμαρχος:  Το λέω,  βεβαίως,  στο μικρόφωνο, στο μικρόφωνο το λέω. 

Πρόεδρος:  Σας παρακαλώ, μην πετάγεστε όμως… 

Δήμαρχος: Στο μικρόφωνο … να μιλήσατε και εσείς… της αντιμισθίας, για πείτε και 

εσείς. Παραδώσατε χρήματα με κανένα πρωτόκολλο και δεν το ξέρουμε;;; Ο νοών,  

νοείτω. 

Πρόεδρος: Τιμολόγια, ήρθανε κάποια τιμολόγια… Λοιπόν…. 

………………. 

Κάποιος σύμβουλος μιλάει εκτός μικροφώνου. 

……………… 

Πρόεδρος: Λοιπόν… Όχι, τα έφερε κάποιος, σε κάποιο Δημοτικό Συμβούλιο… 

αυτό… το τιμολόγιο δεν λέει κάτι. 

κ. Δημητριάδης: Αν έχω το λόγο; Έχω; 

Πρόεδρος:  Έχετε το λόγο. 

κ. Δημητριάδης:  Και ο κύριος Δήμαρχος, όταν τα προσκόμισα και του ζήτησα εάν 

θέλει να τα δει αναλυτικά, τότε δεν ήταν Δήμαρχος  και το έχω ξαναπεί και άλλη φορά, 

είπε ότι δεν χρειάζεται και επιβεβαίωσε, ότι γινόταν αυτή η διαδικασία. Τώρα, αν λέει 

ο ίδιος, ότι δεν μου έδινε το μισθό του και εγώ εκτός από το δικό μου, έδινα άλλα 

τόσα, που  αντιστοιχούσαν στο δικό του μισθό, για να είμαι συνεπής στις δεσμεύσεις 

της παράταξής μου… εντάξει.  

Λοιπόν, επανέρχομαι λοιπόν, εξακολουθεί και το βάζει σε λάθος βάση ο κύριος 

Δήμαρχος. Η διαδικασία αυτή λοιπόν, είναι μια διαδικασία που κι εμείς τη φέραμε,  

είπαμε και καθορίσαμε μηδενική αποζημίωση.  
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Και φυσικά, δεν τα παίρνουν όλοι οι δημοτικοί σύμβουλοι αυτά τα χρήματα, σε όλους 

τους Δήμους.  Γιατί σίγουρα, υπάρχουν και άλλοι Δήμοι, που όπως κάναμε εμείς στην 

προηγούμενη θητεία, καθορίζουν μηδενική αποζημίωση και δεν σπεύδουν, να 

παίρνουν αποζημιώσεις από τις παρουσίες τους, στα Δημοτικά Συμβούλια. Εν πάση 

περιπτώσει, είναι θέμα πολιτικής φιλοσοφίας και πολιτικής ηθικής, αν θέλετε να το 

πούμε κι έτσι. Από κει και πέρα, νομική διαδικασία και νόμιμη, πώς το είπατε, νόμιμη 

διαδικασία…. 

Πρόεδρος:  Είπα, ότι υπάρχει πρόβλεψη στον νόμο… 

κ. Δημητριάδης:  Είναι  νομιμότατη διαδικασία, ότι εμείς θα παίρνουμε τα λεφτά και 

όπως κάναμε, εννέα χρόνια που ήμασταν διοίκηση και τέσσερα που δεν ήμασταν, με 

τα λίγα που είχαμε, σαν μειοψηφία από τις αποζημιώσεις, με αποδείξεις και με 

δημόσιες ανακοινώσεις, θα τα επιστρέφουμε στο σύνολο τους, σύνολο τους… 

Πρόεδρος: … Απλώς είναι ο λόγος σας… δεν λέω ότι δεν είναι νόμιμο… 

κ. Δημητριάδης:  Κυρία Γρίβα, δεν θα είναι ο λόγος μας… 

Πρόεδρος:  Γιατί; 

κ. Δημητριάδης:  Γιατί όταν εμφανίστηκα ας πούμε, εμφανιζόμουν εννιά χρονιά στην 

πλατεία ή σε αυτή την αίθουσα και έδινα δωροεπιταγές, σε όλα τα παιδιά που 

αρίστευαν, περνούσαν στις σχολές στα πανεπιστήμια, δεν ήταν ο λόγος μου, ήταν η 

δωροεπιταγή… 

Πρόεδρος: Την έχουμε ξανακάνει αυτή τη συζήτηση και είπαμε και όλοι οι άλλοι 

Δήμοι στην Ελλάδα, κάνουνε τέτοια πράγματα, χωρίς να έχουνε χορηγίες. Λοιπόν… 

κ. Δημητριάδης: Όταν έκανα χορηγίες του συλλόγους, στον ΑΟ Πόρου,  στην 

Γυμναστική  Ένωση, στα σχολεία… η κυρία Κουτουζή είναι εδώ, ξέρει πόσα έχω 

κάνει… 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε. 

κ. Δημητριάδης:  Για το σχολείο που ήσασταν διευθύντρια… ήταν ο λόγος μου κυρία 

Κουτουζή;  Για πείτε; 

κα Κουτουζή:  Όχι, όχι. 

κ. Δημητριάδης: Όχι, δεν ήταν ο λόγος μου και όταν έφερα εδώ τον πάκο με  όλες 

τις αποδείξεις, δεν είναι εύκολο να μιλάω και να λέω ότι, μισό εκατομμύριο ευρώ 

περίπου, έδινα…  

Πρόεδρος:  Ωραία. Ολοκληρώστε. 

κ. Δημητριάδης: … Υπάρχει φορολογική παράβαση αν το λέω και είναι μαύρα 

χρήματα.  Έφερα όλες τις αποδείξεις… και αντί…  δεν θέλω να ακούσω ένα μπράβο 
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από εσάς, αλλά πραγματικά, είναι απαράδεκτο να αφήνετε και αιχμές γι αυτό που 

κάναμε. 

Πρόεδρος:  Δεν αφήνω αιχμές… λέω ότι… 

κ. Δημητριάδης: Το ίδιο λοιπόν, θα κάνουμε και τώρα. Και ναι, υπάρχει διαδικασία 

από το νόμο, ότι θα μπορούσαμε να αποποιηθούμε μόνο εμείς και να τα παίρνετε 

μόνο εσείς δηλαδή, αλλά όχι να αποποιηθούμε όλοι…. 

Πρόεδρος:    Οποιοσδήποτε σύμβουλος, θα μπορούσε να αποποιηθεί… 

κ. Δημητριάδης:  Να αποποιηθούμε όλοι, όλοι με απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, 

αυτή είναι η πρότασή μου, για μηδενική αποζημίωση. Αν διαφωνήσετε και καθορίσετε 

αποζημίωση, εμείς θα την παίρνουμε και θα την επιστρέφουμε. Ωραία. 

κα Καραμάνη: Θα την έχετε ψηφίσει εσείς και θα την πάρουμε κι εμείς. 

Πρόεδρος: Ωραία, εννοείτε ότι θα εισπράττετε… 

κ. Δημητριάδης:  Φυσικά... 

Πρόεδρος:  Όχι, για να καταλάβω, θα την εισπράττετε… 

κ. Δημητριάδης:  Βεβαίως… 

Πρόεδρος: … Και κατά βούληση θα τη δίνετε. 

κ. Δημητριάδης: Και θα δημοσιοποιούμε. 

Πρόεδρος:  Δεν θα ακολουθήσετε αυτό που προβλέπει  η νομοθεσία,  που είναι, 

αίτηση  αναίρεσης  στο Δήμο, για την καταβολή. 

κ. Δημητριάδης:  Δεν θα κάνουμε αυτό βέβαια. 

Πρόεδρος:  Ρωτώ για να διευκρινιστεί. 

κ. Δημητριάδης:  Όχι,  γιατί με τον τρόπο αυτόν, θα διαλέγουμε εμείς, με τα δικά μας 

κριτήρια, που θα διαθέτουμε αυτά τα χρήματα. και την απόφαση… 

…………………. 

 Γίνεται έντονος διάλογος μεταξύ των συμβούλων εκτός μικροφώνου και είναι 

αδύνατον να απομαγνητοφωνηθεί… 

………………… 

κ. Δημητριάδης: Λοιπόν, αυτά που λέει ο κύριος Κανατσίδης και ο κύριος 

Δήμαρχος…  

Πρόεδρος:  Σας παρακαλώ, μη μιλάτε… 

κ. Δημητριάδης: Δηλαδή, συγνώμη σε αυτό το θέμα…  

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε. Κύριε Κανατσίδη, μην πετάγεστε… 

κ. Δημητριάδης: Οτιδήποτε άκουσα κυρία Πρόεδρε, από τον κύριο Κανατσίδη τον 

αντιδήμαρχο,  από τον κύριο Δήμαρχο και από σας, όχι επί της διαδικασίας,  επί της 
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ουσίας του θέματος, πραγματικά με κάνουν, πραγματικά, να νιώθω ένα τεράστιο 

χάσμα, με τον τρόπο που αντιλαμβάνεστε την πολιτική, με τον τρόπο που μιλάτε με 

την ειλικρίνεια σας… βέβαια χαίρεστε… γιατί πραγματικά οι απαντήσεις σας είναι 

ειρωνικές … 

Πρόεδρος:  Ολοκληρώστε … 

κ. Δημητριάδης: … Και χωρίς να θέλω να σας προσβάλω, πραγματικά απορώ, 

απορώ, πώς δεν προσπαθείτε, έστω, να σώσετε τα προσχήματα με τη στάση σας… 

Πρόεδρος: Λοιπόν, πάμε να ψηφίσουμε. 

………………. 

Μιλάει ο κύριος Κανατσίδης, εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθεί. 

………………. 

κ. Δημητριάδης: Μα η  απάντηση σου Γιώργο μου, ήταν  άκρως ειρωνική. 

Πρόεδρος:  Πάμε να ψηφίσουμε… κύριε Κανατσίδη, το θέμα ολοκληρώθηκε. 

…………….. 

Συνεχίζει ο κύριος Κανατσίδης να μιλάει εκτός  μικροφώνου. 

……………. 

κ. Δημητριάδης:  Μα είσαι. Περιμένω ακόμα… 

 

Πρόεδρος:  Λοιπόν, πάμε για ψηφοφορία.  Ψηφίζουμε. Εγώ ναι. 

………………. 

 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι συνεχίζουν να ομιλούν μεταξύ τους σε έντονο τόνο, εκτός 

μικροφώνου και είναι αδύνατον να απομαγνητοφωνηθούν. 

………………. 

Πρόεδρος: Όχι, σας παρακαλώ, κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: … Και για την κακοδιαχείριση… 

Πρόεδρος:  Κύριε Δημητριάδη, τελειώσαμε, ολοκληρώσαμε.  Λοιπόν. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα. Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 
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κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Όχι. 

…………………. 

Συνεχίζονται οι έντονες συνομιλίες μεταξύ των Δημοτικών Συμβούλων εκτός 

μικροφώνου. 

………………… 

Πρόεδρος: Κύριε Κανατσίδη ψηφίζουμε… 

κ. Χαρακλάνης: Μπορώ να πω κάτι; 

Πρόεδρος:  Μετά, μετά, ψηφίζουμε… 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Εγώ δεν το ψηφίζω. Και είναι τρομερό ότι ο κύριος Χαρακλάνης, 

είναι ο μόνος  άμισθος αντιδήμαρχος και δεν το ψηφίζει. Ο μόνος που δεν παίρνει 

λεφτά. Και δεν το ψηφίζει. Θοδωρή  συγχαρητήρια. Πραγματικά σου μιλάω… Γιατί 

εδώ θα μας πέσουν τα μαλλιά Θοδωρή, με αυτά από ακούω… 

Πρόεδρος: Δεν σχολιάζουμε στην ώρα της ψηφοφορίας, σας παρακαλώ πάρα πολύ. 

κ. Δημητριάδης: Συγνώμη. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Όχι, βέβαια. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Όχι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Όχι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Όχι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Όχι. 
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Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία.2 

 

Δήμαρχος: Άρα, δηλαδή, δεν θα τα παίρνετε τα λεφτά εσείς; 

Πρόεδρος: Θα τα παίρνουνε. 

Δήμαρχος: Όχι, αλλά θα τα παίρνατε… ναι, εντάξει. 

…………………. 

 Γίνεται πάλι έντονος  διάλογος, μεταξύ των Συμβούλων, εκτός μικροφώνου. 

………………… 

Πρόεδρος: Πάμε παρακάτω. Πέρασε κατά πλειοψηφία, αλλά ξαναλέω, ο νομοθέτης 

προβλέπει ότι,  μπορείτε αν δεν τα θέλετε … Να τα κάνετε ότι θέλετε. Επομένως, θα 

τα παίρνετε.  Τώρα τι θα τα κάνετε μετά, αυτό είναι άλλο θέμα. 

………………. 

Παράλληλα με την πρόεδρο, μιλάει ο κύριος  Δημητριάδης, χωρίς να είναι δυνατό  να 

ακουστεί καθαρά. 

……………… 

Ομιλίες, ταυτόχρονα  από διάφορους Συμβούλους, εκτός μικροφώνου. 

………………  

 

Πρόεδρος: Ναι κύριε Χαρακλάνη, παρακαλώ. 

κ. Χαρακλάνης:   Και το ’14, μέχρι το ’19, σαν Δημοτικός Σύμβουλος δεν τα πήρα τα 

χρήματα αυτά. Έχω ανάγκη και εγώ οικονομική, αλλά προσπαθώ να στηρίξω  

συλλόγους και κοινωνικές ομάδες.  Αυτό έχω να πω, τίποτε άλλο. 

Πρόεδρος:  Ωραία, πάμε στο τρίτο θέμα. 

Δήμαρχος: Μισό λεπτό. Άρα, Θόδωρε εσύ, δεν θα τα παίρνεις καθόλου; 

Πρόεδρος:  Θα τα παίρνει, αλλά θα κάνει… Θα τα παίρνει τώρα… 

κ. Χαρακλάνης:  Τα χρήματα αυτά,  εγώ τα αποδίδω… και το δηλώνω δημόσια. 

Πρόεδρος:  Θα τα αποδίδει στον προϋπολογισμό. 

Δήμαρχος:  Θα τα παίρνεις, θα τα παίρνεις και εσύ. 

Πρόεδρος: Θα τα παίρνει, αλλά θα τα αποδώσει στον προϋπολογισμό. 

κ. Χαρακλάνης:  Εγώ, τα αποδίδω, τα χρήματα αυτά. 

Πρόεδρος: Θα τα παίρνει, αλλά θα τα αποδώσει στον προϋπολογισμό. 

κ. Δημητριάδης: Συγνώμη, να χρησιμοποιήσετε το σωστό ρήμα, μπας και 

συνεννοηθούμε. Εννοείται ότι θα τα αποποιηθεί ο κύριος Χαρακλάνης; Αυτό τον 

                                                           
2 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 37/2024 και ΑΔΑ: 9Λ38ΩΞΝ-Β4Ψ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%9B38%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%924%CE%A8
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ρωτήσατε; Γιατί το, «θα τα αποδίδω»,  είναι, συγγνώμη, δεν φταις εσύ Θοδωρή,  έτσι 

τέθηκε το ερώτημα. Ενώ εάν θα τα αποποιείστε, να μη σας μπαίνουν στο λογαριασμό 

ή αν θα τα παίρνετε και μετά θα τα δίνετε, με όποιον τρόπο κρίνετε; 

κα Καραμάνη: Όπως θα κάνουμε  εμείς. 

κ. Δημητριάδης: Αυτό μάλλον ρώτησε… εγώ βοηθάω λίγο… 

Πρόεδρος: Ωραία. Επομένως κύριε Χαρακλάνη, θα ακολουθήσετε τη διαδικασία που 

λέει ο νομοθέτης και θα κάνετε την αίτηση στο Δήμο, να καταθέσετε στον 

προϋπολογισμό; 

κ. Χαρακλάνης:  Ναι. 

 

ΘΕΜΑ 3Ο (Η.Δ.): ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗ ΤΗΣ ΥΠ’ ΑΡΙΘΜΟ 33/2020 (ΕΓΚΡΙΣΗ 

ΚΑΝΟΝΩΝ ΠΑΙΧΝΙΔΙΟΥ «ΚΥΝΗΓΙ ΤΟΥ ΧΑΜΕΝΟΥ ΘΗΣΑΥΡΟΥ») 

 

Πρόεδρος: Πολύ ωραία, πάμε στο τρίτο θέμα. Τροποποίηση της υπ’ αριθμόν, είχαμε 

γράψει 30, ήταν 33, του ’20.  Που είναι η απόφαση, σχετικά με το, τους κανόνες το 

Κυνήγι του Χαμένου Θησαυρού.  Να κάνω μια επισήμανση, στο άρθρο 3, γιατί δεν 

είχε περάσει στις αλλαγές που είχαμε κάνει. Στο άρθρο 3, στο (γ) που λέει η  

συμμετοχή των μελών της οργανωτικής επιτροπής, στο παιχνίδι.  Η διόρθωση είναι 

ότι, τα μέλη της οργανωτικής επιτροπής, δεν μπορούν να μετέχουν σε ομάδες που 

μετέχουν στο παιχνίδι και αφαιρείται το επόμενο κομμάτι.  Το εισηγείτο Δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Ναι, είναι επιθυμία της δημοτικής αρχής,  να τροποποιήσει τους κανόνες 

του παιχνιδιού,  Κυνήγι του  Χαμένου Θησαυρού, όπως προ είπε η κυρία Γρίβα, για 

πρακτικούς λόγους και για την ομαλότερη διεξαγωγή του παιχνιδιού.  Ο κανονισμός, 

θα έχει ισχύ για το τρέχον έτος και τροποποιείται ακολούθως, όπως προανέφερε η 

κυρία Γρίβα. 

Πρόεδρος:  Κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει,  ήθελα να πω ότι, δεν χρειάζεται να πείτε τις επιμέρους 

τροποποιήσεις, δεν υπάρχει λόγος. Εμείς θεωρούμε ότι, καλά κάνετε, δικαίωμα σας 

είναι.  Εμείς σας είπαμε ότι, εφόσον αλλάξουν οι κανόνες πρέπει να γραφτεί. Άρα, η 

ειρωνεία και  παραλίγο να μας φάτε, όταν το είπαμε την προηγούμενη φορά. Τελικά 

είχαμε δίκιο και αυτό φαίνεται. Παραείναι αργά βέβαια, είναι σε τριες μέρες το 

παιχνίδι.  Εν πάση περιπτώσει, θα το καταψηφίσουμε, γιατί η δική μας άποψη είναι 
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ότι, ο κανονισμός ήταν μια χαρά. Απ’ την άλλη, ψηφίστε το, να υπάρχει ο καινούργιος 

κανονισμός.   

Αν μπορείτε, κατά τη γνώμη μου, να το αναρτήσετε άμεσα, για να το ξέρουν όλοι οι 

διαγωνιζόμενοι, να βγει στη ΔΙΑΥΓΕΙΑ, δηλαδή αύριο, μεθαύριο.  

Πρόεδρος:  Αύριο το πρωί θα βγει.  

κ. Δημητριάδης: …Για να μπορεί να, να υπάρχουν κάποιοι, κάποια αξιοκρατία στο 

παιχνίδι… 

Πρόεδρος:  Ωραία. Να ψηφίσουμε λοιπόν 

κα Κουτουζή:  Για ξαναπέστε το αυτό. 

κ. Δημητριάδης: Να υπάρχει αξιοκρατία στο παιγνίδι,  να υπάρχουν όροι, που να 

είναι γνωστοί.  Αν δεν υπάρχουν όροι. Δεν είπα για αξιοκρατία, είναι στοιχειώδη 

πράγματα. 

Πρόεδρος:  Λοιπόν. Ψηφίζουμε. Ποιός έφυγε;  

Δήμαρχος: Ο   κύριος Ρούσσος.   

Πρόεδρος: Να περιμένουμε μισό λεπτό,  για να προχωρήσουμε σε… 

Πρόεδρος: Λοιπόν εγώ, εγώ ναι. 

 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα. Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Δημητριάδης; 
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κ. Δημητριάδης: Όχι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Όχι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Όχι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Όχι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Όχι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Όχι. 

………… 

Αναμονή για την επιστροφή του κυρίου Ρούσσου. 

…………. 

Πρόεδρος:  Κύριε Ρούσσο; Ναι και εσείς; 

κ. Ρούσσος: Ναι 

Πρόεδρος: Ωραία. Κατά πλειοψηφία το τρίτο.3 

 

Ολοκληρώθηκε η σημερινή συνεδρίαση. 

Ευχαριστώ. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                           
3 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 38/2024 και ΑΔΑ: 6Τ99ΩΞΝ-5ΚΕ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A499%CE%A9%CE%9E%CE%9D-5%CE%9A%CE%95
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 6ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 13ης 

Μαρτίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους4 ως ακολούθως : 

 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 
 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 
 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 
 

 

4 Μακρή Αγγελική 
 

 

5 Μάνεσης Κυριάκος 
 

 

6 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 
 

 

7 Ροΐδης Κωνσταντίνος 
 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 
 

 

9 Χαρακλάνης Θεόδωρος 
 

 

10 Δημητριάδης Ιωάννης 
 

 

11 Κανατσίδη Ελένη 
 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 
Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 
 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 
 

 

15 Ροή Χριστίνα 
 

 

 
 
 
 

                                                           
4 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 
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36/2024 Έγκριση 2ης Αναμόρφωσης Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου έτους 2024. 
 

ΑΔΑ: 9ΤΝ5ΩΞΝ-ΖΗΟ  

37/2024 Ορισμός δικαιούχων αποζημίωσης για τη συμμετοχή στις συνεδριάσεις του Δημοτικού 
Συμβουλίου και καθορισμός του ύψους της. 
 

ΑΔΑ: 9Λ38ΩΞΝ-Β4Ψ  

38/2024 Τροποποίηση της υπ’αριθμ.33/2020 Α.Δ.Σ.(Έγκριση κανόνων παιχνιδιού “Κυνήγι του 
Χαμένου Θησαυρού”). 

ΑΔΑ: 6Τ99ΩΞΝ-5ΚΕ  

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%A4%CE%9D5%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%96%CE%97%CE%9F
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%9B38%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%924%CE%A8
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A499%CE%A9%CE%9E%CE%9D-5%CE%9A%CE%95

